
YIL: 41  SA YI: 13988 Fİyat: 5 tL15 tEMMUZ 2024 PAZARTESİ

İhsan COŞKUN

Forma gündemi

>7’de

Simru SİLAHTAROĞLU

Bir adım ileri
iki adım geri!

>2'de

Funda ALPASLAN TALAY

Sokak hayvanları

>5’te

6

�Ekonomist Ramazan Kes-
kin, “Altın fiyatları, 
ekonomik ve siya-
si gelişmelere kar-
şı oldukça hassas. 
Böyle dönemlerde 
fırsatçılar ortaya 
çıkacaktır. Yatırım 
yapmak isteyen-
ler dikkatli olsun” 
dedi. 4’te

fırsatçılar çıkabılır

T                                       RSE
KÖŞE

 Ne olacak bu 
Talya Otel?

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

Hayvanseverler 
ak Parti önünde
Hayvan Hakları Yasası’nın TBMM’ye gelmesi üzerine toplanan hayvanseverler 
önce Attalos heykeli önünde sonrasında Ak Parti il binası önünde eylem yaptı

�AK Parti, sokak hayvanlarına ötanazi yolunu açan yasa 
teklifini tBmm Başkanlığı’na sundu. 17 maddelik teklif-
le belediyelere; kuduz, bulaşıcı hastalık veya tedavi edile-
meyen hastalığı bulunan ya da sahiplenilmesi yasak olan 
hayvanlara ötanazi yapma yetkisi veriliyor. 

�HAYvAnseverler bu yasaya tepkilerini göstermeye de-
vam ediyor. Hayvanseverler önce Attalos heykeli önünde 
bir araya gedi. sonrasında ise protestolarına Ak Parti il bi-
nası önünde devam etti. Hayvanseverler yasanın geri çe-
kilmesini istedi. 5’te

ötenazi yetkisi veriliyor yasa Geri çekilMeli

GÜVEN 
GÜNEŞ

�resmi plakalı toplu ulaşım araçları 
ve hafif raylı sistem araçları 15 tem-
muz Demokrasi ve milli Birlik Gü-
nü’nde ücretsiz hizmet verecek. 4’te

�30 DereceYi bulan hava sıcaklığı-
na yüzde 80’e ulaşan nem eklenin-
ce hissedilen hava sıcaklığı 40 de-
receyi geçti. 8’de

Muratpaşa’da 
bambus
bayramı

�BamBus Plajı, Murat-
paşa Belediyesi’nin 
mücadelesinin ar-
dından halka açıldı. 
Plajda kent sakinleri, 
sabahın ilk saatlerinde 
Başkan Ümit Uysal’la 
ilk kulacı attı. 8’de

�BÜyÜkşEhİR Beledi-
yesi sorumluluğun-
da bulunan 17 halk 
plajı Mavi Bayrakla 
ödüllendirildi. Sarısu 
halk Plajı ve Sarısu 
kadınlar Plajı’na Mavi 
Bayraklar çekildi. 8’de

başkan böcek’e yeni Görev
Cittaslow Olağanüstü 
Türkiye Genel Kurul 

Toplantısı Antalya’da 
yapıldı. Büyükşehir 

Belediyesi’nin ev 
sahipliğinde gerçekleşen 

toplantıda Başkan Muhittin 
Böcek, koordinatör seçildi

�BüYükşeHir Belediye Başkanı mu-
hittin Böcek, cittaslow türkiye koor-
dinatörü aynı zamanda türkiye ko-
mite Başkanı seçilirken Antalya’ya 
ofis açılacağı da belirtildi. 2’de

antalya’da ofis açılacak

büyükşehir’in 
17 plajına Mavi 

bayraklar çekildi

07 Gençlik’ten 
moral ziyareti

yine aynı 
Manzara

�07 Gençlik, Burdur’a giderek 
takımı ziyaret etti. Alex’e çiçek 
veren taraftarlar futbolcularla 
sohbet etti. 7’de

�kPss’ye yetişmek için adaylar 
zamanla yarıştı. kapıda metre-
lerce kuyruk oluşurken, 4 kişi 
içeri alınmadı. 8’de

toplu ulaşım 
bugün ücretsiz

yüksek nem ve 
sıcak bunalttı

Trump’a yönelik 
suikast girişimi sonrası 

altın fiyatlarındaki 
artışa dikkat 

çeken uzmanlar, 
yatırımcılara 

uyarılarda bulunarak, 
böyle dönemlerde 

fırsatçıların çoğaldığını 
söyledi

fırsatçılara 
dikkat edin!

telleri kesiP 
su doldurdular
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Dedikten sonra gelelim 
soruya... ‘Emekliye 
ek zam ne zaman?”, 

Hani 4 Temmuz tarihi işaret 
edilmişti, ne oldu? Tem-
muz’un 15’i oldu. Ankara 
bugün yarın derken, yine ta-
rih verilmedi ve dahi henüz 
bir adım atılmadı. Dolayı-
sıyla belirsiz açıklamalar, 
milyonlarca emekliyi hayal 
kırıklığına uğrattı, onlar da 
soruyor ‘emekliye ek zam 
ne zaman açıklanacak’ diye. 
Ama siz de çok sabırsızsınız 
a canım!

Emekli zamdan umudu-
nu keser gibi sanki. Hani 
ekonomi kurmayları bir türlü 
toplanamadı ya. Emekli de 
‘zamlar yılan hikayesine 
döndü’ benzetmesiyle sitem-
kar oldu. Eh yeri gelmişken 
biz de soralım, emekliye 
ek zam ne zaman? Ankara, 
emekli maaşlarına yönelik 
çalışmaların ve raporların 
henüz tamamlanmadığını 
söyleyerek, bu nedenle de 
net bir tarih veremediklerini 
ifade etmiş. Emekli maaşları 
yeni haftada belirlenecek-
miş. İnşallah…

***
Ne diyelim kurmaylar top-

lanamamış, emekliye zam 
var mı yok mu, ne kadar, 
ne zaman falan filan. Yani 
emekliye yine beklemek 
düştü öyle mi? Oysa mil-
yonlarca emeklinin, Haziran 
enflasyonunun açıklanma-
sından bu yana gözü kulağı 
emekli maaşlarına yapılacak 
ek zam düzenlemesinde. 
Onların merak ettiği bir di-
ğer konu ise en düşük emek-

li aylığının ne kadar olacağı. 
Öyle ya, günlerdir bu konu-
da yapılan değerlendirmeleri 
televizyon ekranlarındaki 
açık oturumlardan dinliyor 
ve kök maaş bilmecesini 
çözmeye çalışıyor.

***
Zaman zaman SGK 

uzmanları ve ekonomist-
ler rakamları alt alta yazıp 
topluyor, bölüyor neyin ne 
olacağını açıklıyor ve de en 
düşük emekli aylığının 12 
bin ile 13 bin lira aralığında 
belirleneceği öngörülüyor. 
Da bu rakamın kesinleşmesi 
de yapılan çalışmalar ve 
toplantılar sonucu netlik 
kazanacakmış. Ekonomi kur-
mayları toplanacak, değer-
lendirecek de teklif Meclis’e 
sunulacak da ardından onay 
görecek de. Var ya, bu zam-
mın daha uzun bir yolu var 
gibi. Aceleye mahal yok!

***
Zaten ardı ardına gelen 

belirsiz açıklamalar da 
emekliyi yordu, umutları-
nı tüketti ve hayal kırıklığı 
oldu. Denilene göre, zam 
oranları bu hafta içerisinde 
netlik kazanacakmış. Eh, 
az çok zamların ne kadar 
olacağını da emekli bili-
yor, sürpriz olan kök maaşı 
muhabbeti. SSK ve Bağ-
Kur emeklisinin de memur 
emeklisinin de zam oranları 
belli. Ekonomi yönetimi 
refah payına da kapı kapattı-
ğına göre alacak da verecek 
de belli. Geriye kalıyor 
emekli maaşı ne zaman 
hesaplara yatacak? Zamlı 
haftalar dileğiyle...

HAYATA GÜLÜMSE

AnTALyA Büyükşehir Belediyesi’nin 
ev sahipliğinde gerçekleşen Cittas-
low Olağanüstü Türkiye Genel Ku-
rul Toplantısına sakin şehir felsefe-

sini ilke edinerek 33 ülkeden 301 seçkin şehir 
arasına girmeye hak kazanmış Türkiye’den 
27 şehrin 17’sinin belediye başkanları, diğer 
belediyelerin de sakin şehir temsilcileri, An-
talya’da Cittaslow adayı olan ilçelerin beledi-
ye başkanları ve akademisyenler katıldı.

OFİS AÇILACAK

Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Mu-
hittin Böcek Cittaslow Türkiye Koordinatörü 
aynı zamanda Türkiye Komite Başkanı, An-
talya Büyükşehir Belediyesi Başkan Danış-
manı Çevre yüksek Mühendisi Lokman Ata-
soy da Teknik Koordinatör olarak seçildi. Bu 
seçimin ardından Antalya’da Cittaslow’un 
Türkiye Koordinatörlüğü için ofis açılacak. 
yeni yapılanmayla Türkiye’deki Cittaslow ça-
lışmaları bu ofis tarafından yürütülecek. Top-
lantının gündeminde, Cittaslow Uluslararası 
Ağı’ndaki güncel gelişmelerin yanı sıra, yeni 
göreve gelen belediye başkanları için üyelik 
sürecinin devam ettirilmesine dair bilgilen-
dirme ve Türkiye Ağı üyelerinin üyelik ücret-
leriyle ilgili süreçlerin ele alınması yer aldı. 
Ayrıca, Türkiye’deki üye belediyelerin ağ-
dan beklentilerini paylaşabilecekleri bir otu-
rum düzenlendi. Bu oturumda önümüzdeki 
toplantıların düzenlenmesi, katılım süreçle-
ri ve iş birliği yöntemleri ve üye belediyeler-
den beklentiler gibi konular da detaylı bir şe-
kilde ele alındı.

AÇILIŞ KONUŞMASI BÖCEK’TEN 

Toplantının açılış konuşmasını yapan An-
talya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhit-
tin Böcek, toplantının Antalya’da yapılıyor 
olmasından duyduğu memnuniyeti dile ge-
tirdi. Konuşmasında Büyükşehirlerin, küre-
selleşmede kilit oyuncular olduğuna dikkat 
çeken Başkan Böcek, bu 
nedenle siyasi, eko-
nomik ve teknolojik 
değişimler doğrultu-
sunda belediyelerin 
sürdürülebilir kalkın-
ması için dünya gene-
lindeki ortaklıklarda 
ve uluslararası ilişki-
lerde aktif rol alması-
nın önem arz ettiğine 
değindi. Başkan Böcek, 
şehirlerin zayıf ve güç-
lü taraflarını tespit et-
melerine, küresel bağ-
lamda fırsat alanları 
bulmasına ve yerel tem-
silcilerinin bunlardan 

yararlanabilmesine imkan sağlayan iş birliği 
ve ağ oluşturma girişimlerinin, belediyelerin 
kalkınmasında son derece önemli olduğunu 
söyledi. Başkan Böcek, “Bu nedenle belediye-
miz aktif olarak 15 uluslararası ağa üyedir ve 
13 kardeş şehir ilişkisini devam ettirmekte-
dir. Ayrıca 9 uluslararası işbirliği protokolünü 
de yürütmekteyiz” dedi.

BÜYÜK ÖNEM VERİLİYOR

Başkan Böcek konuşmasını şöyle sürdür-
dü: “Dünya kenti Antalya’mıza ve kurumu-
muza, uluslararası alanda katkı sağlayan 
tüm fırsatlardan yararlanmak için uluslara-
rası ilişkiler politikasını kentimizin menfaa-
tine yönelik olarak en iyi şekilde sürdürme-
ye devam ediyoruz. O nedenle, dünyanın en 
güçlü belediye ağlarından biri olan, kentlerin 
çevresel, kültürel ve toplumsal değerlerinin 
korunmasına önemli katkı sağlayan Cittas-
low hareketine de büyük önem veriyoruz.” 
Antalya’nın Cittaslow yolculuğunun Antal-
ya Büyükşehir Belediyesi’nin kardeş şeh-
ri Jeonju’nun davetiyle başladığını söyleyen 
Başkan Böcek, “2022 yılında Güney Kore’de 
gerçekleşen 6. Dünya Cittaslow forumun-

da, büyükşehir olarak 
kentimizi ve ilçelerimi-
zi daha da güçlendire-
bileceğimizi derinleme-
sine tartıştık. İlerleyen 
süreçte Finike ilçemi-
zin üyeliği ve Antalya 
olarak Metropol Cit-
taslow ağına kabul 
edilmemiz bizi olduk-
ça gururlandırdı. Fi-
nike’nin üyeliğinden 
sonraki kazanımla-
rı, aldığı ödül ve des-
tekler doğru yolda ol-
duğumuzu kanıtladı. 
Bundan hareketle 
ileriye dönük adım-

larımızı attık ve Cittaslow felsefesini Antal-
ya’nın diğer bölgelerine de yaymak için İbra-
dı ve Demre ilçelerimizle de çalışmalarımızı 
sürdürmekteyiz. Cittaslow Metropolis prog-
ramının sakin mahalle projesini Döşemeal-
tı ilçemizin yeşilbayır Mahallesi ile başlat-
tık” dedi.

ORTK STRATEJİLER

Cittaslow hareketinin, şehirlerin daha sür-
dürülebilir, yaşanabilir ve insan odaklı olma-
sını sağlamak adına önemli bir adım olduğu-
nu vurgulayan Başkan Böcek, “Bu hareketin 
bir parçası olarak, yerel kimliklerimizi koru-
yarak yaşam kalitemizi artırmayı hedefliyo-
ruz. Türkiye’den Cittaslow’a üye ilçelerimizin 
katılımıyla, bu hedeflere daha güçlü bir şe-
kilde ilerlediğimize inanıyorum. Antalya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı olarak 13 ilimizin 
84 belediye başkanı ve toplam 217 üyesi bu-
lunan Akdeniz Belediyeler Birliği Başkanlığı-
nı yapmaktayım. Ayrıca belediyelerimiz ve 
turizmcilerimizden oluşan Antalya Turizm 
Birliği Başkanlığını da yürütmekteyim. An-
talya’mız ve ülkemiz için üzerimize düşen 
sorumluluklardan kaçınmayacağımızı tek-
rar ifade etmek istiyorum. Bundan sonrası 
için de menfaatimize olacak her girişimi üst-
lenmeye hazırız. Bu süreçte, hepimizin ortak 
stratejiler geliştirerek hareket etmesi büyük 
önem taşımaktadır” diye konuştu. Toplan-
tının devamında Cittaslow Uluslararası Ağı 
Genel Sekreteri Pier Giorgio Oliveti Cittaslow 
Ağ içindeki güncel gelişmeler, yeni beledi-
ye başkanlarına üyelik sürecinin anlatılması, 
üyelik sürecinin devamı, Türk ağının üyelik 
ücretlerinin ödeme prosedürünün ele alın-
ması ile üyeliğin askıya alınması ve yeniden 
sertifikalandırılması konularında bilgiler ver-
di. Başkan Olivetti, Antalya Büyükşehir Bele-
diye Başkanı ve Cittaslow Türkiye Koordina-
törü Muhittin Böcek’i, Cittaslow’un İtalya’nın 
başkenti Roma’da gerçekleştirilecek uluslara-
rası toplantısına davet etti.  İHA

AnTALyA Tica-
ret ve Sanayi Oda-
sı (ATSO) yönetim 
Kurulu Başkanı Ali 
Bahar, Kültür ve 
Turizm Bakanlığı 
yatırım ve İşletme-
ler Genel Müdür-
lüğü’nün Türki-
ye genelinde 2 bin 
426 tesisin basit 
konaklama belgesi 
almadığını duyur-
masının ardından, 
seyahat acentele-
rinden bu tesisler-
le çalışmamaları-
nı istemesi üzerine, küçük aile 
işletmelerinin yaşadığı sorun-
lara dikkat çekti. Belediyeler ta-
rafından 28 Temmuz 2021 tari-
hinden önce tanzim edilen ve 
konaklama tesisi hüviyetinde-
ki iş yeri açma ruhsatına sahip 
işletmelerin bakanlığa başvu-
rarak Basit Konaklama Turizm 
İşletme Belgesi alma zorunlulu-
ğu getirildiğini kaydeden Baş-
kan Bahar, sözlerini şöyle sür-
dürdü; “Belediyeden alınmış iş 
yeri açma ve çalışma ruhsatı 
ile faaliyette bulunan belediye 
belgeli oteller ismi ile anılan ve 
çoğunluğu küçük aile işletme-
leri olan otellerimiz büyük so-
run yaşamaktadır. Aslında be-
lediye iş yeri açma ruhsatında 
pansiyon, ev pansiyonculuğu 
veya otel yazan işletmeler bu-

güne kadar konak-
lama hizmeti vere-
biliyorken, Kültür 
ve Turizm Bakanlı-
ğı’nca tüm konak-
lama sektörünü 
kendi kaydı ve yö-
netimi altına alın-
masını amaçlayan 
bir düzenleme ge-
tirildi.”

Kültür ve Turizm 
Bakanlığı tarafın-
dan yapılan çalış-
manın güvenlik ve 
vergi kaydı oldu-
ğunu vurgulayan 

Başkan Bahar, “Ülkemizde ti-
cari bir işletmede konaklayan 
misafirleri güvenlik amacıyla 
kayıt altına almak, vergi açısın-
dan da bu konaklama hizme-
ti veren küçük yapıların kayıt 
altına alınmasını amaçlayan 
bir çalışma. Herhangi bir krite-
re bakılmaksızın bu küçük işlet-
melerin bakanlığa başvurma-
ları halinde Basit Konaklama 
Turizm İşletme Belgesi düzen-
lenmiş ve bu şekilde konak-
lama işletmesi olarak faaliyet 
gösteren tüm binalar kayıt al-
tına alınmıştır. yapılan düzen-
leme ile hem bir güvenlik hem 
de bir vergi açığı kapatılmıştır. 
Sektörün bütünlük içinde de-
ğerlendirilmesi ve yürütülmesi 
kuşkusuz isabetli olmuştur” ifa-
delerini kullandı. DHA

ALAnyA Belediyesi, Strateji Planı Hazırlık 
Çalışmalarını sürdürüyor. Strateji Planı Hazır-
lık sürecinde düzenlenen toplantılar, Belediye 
Meclis Salonu’nda geniş bir katılımla devam 
ediyor. ALKÜ İnsan Kaynakları yönetimi Bö-
lümü Öğretim Üyesi Doç. Dr. Mustafa Koçan-
cı’nın konuşmacı olarak katıldığı toplantılarda, 
Alanya Belediye Başkan yardımcıları Hasan 
Servet Ünlü, Murat Levent Koçak, Abdullah 
Akbaş, Başkan Danışmanları Abdurrahman 
Açıkalın, Sadık Dizdaroğlu, Alanya Beledi-
ye Meclis Üyeleri, belediye birimleri, meslek 
odaları, sivil toplum kuruluşları ve akademis-

yenler aktif olarak yer alıyor. Bu doğrultuda 
vatandaşların da görüş ve katkılarını sunabil-
meleri adına alanya.bel.tr internet sitesinde 
anket formu oluşturuldu.

Stratejik planın ana temaları arasında çevre 
koruma, sürdürülebilir turizm, altyapı geliştir-
me, sosyal hizmetlerin iyileştirilmesi ve dijital 
dönüşüm yer alıyor. Özellikle iklim değişikliği 
ve çevresel sürdürülebilirlik konularına büyük 
önem veriliyor. Buna göre Alanya’nın yeşil 
alanlarının korunması ve artırılması, yenilene-
bilir enerji kaynaklarının kullanımı gibi proje-
ler öne çıkıyor. ALANYA BELEDİYESİ / BÜLTEN

Başkan Böcek Cittaslow 
Türkiye Koordinatörü oldu
Cittaslow Olağanüstü Türkiye Genel Kurul Toplantısı Antalya’da yapıldı. Antalya 

Büyükşehir Belediyesi’nin ev sahipliğinde gerçekleşen toplantıda Başkan 
Muhittin Böcek, Cittaslow Türkiye Koordinatörü olarak oybirliği ile seçildi

Erhan adEm’dEn Kocagöz’E zİyarEt
CHP Genel Merkezi’nden Kepez Beledi-

ye Başkanı Mesut Kocagöz’e ziyaretler sürü-
yor. Kocagöz’ün bugünkü konuğu CHP Genel 
Başkan yardımcısı Erhan Adem oldu. Bera-
berindeki heyet ile Kepez Belediye hizmet bi-
nasını ziyaret eden Genel Başkan yardımcı-
sı Adem, Başkan Mesut Kocagöz’ün Kepez’de 
başarılı hizmetler üreteceğine inandığını ifa-
de etti. Değişimle birlikte insanların yok olan 
umudunu çoğaltmak için yola çıktıklarını ifa-
de eden Adem, “Belediye başkanlığı belirle-
me sürecinde de sizin gibi değerli arkadaşla-
rımızı tercih ettik. Genel Başkanımız Özgür 
Özel’in önderliğinde gösterilen belediye baş-
kan adaylarımızın; il başkanlarımız, ilçe baş-
kanlarımız, milletvekillerimiz, örgütümüz, 
belediye meclis üyelerimizin üstün gayret-
leri ile partimizin Türkiye’de 1. parti olacağı-
nı biliyorduk. Bu yönde de çalışmalarımız de-
vam ediyor. Sizlerin tabiki çok önemli katkısı 
olacak. Bizim artık iktidar olmaya ihtiyacı-
mız var. Bizim ihtiyacımız olduğu kadar Tür-
kiye’nin de CHP’nin iktidarına ihtiyacı var. 
Ülkemiz hakettiği yönetilme şeklinden çok 

uzaklaşmış durumda. Bizler ülke sevdalıla-
rı olarak hiçbir karşılık beklemeden fedakar-
ca çalışıp partimizi iktidara taşıyacağız. Size 
güvenimiz çok fazla. Bende bu güveni boşa 

çıkartmayacağınızı biliyorum. Örgütümüzle 
birlikte sizlerin yanındayız” dedi.

TEŞEKÜR ETTİ

Ziyaretlerinden dolayı memnuniyetlerini 
dile getiren Başkan Mesut Kocagöz, “Sizleri 
ağırlamaktan memnuniyet duyuyorum. Bu-
rası sizin yeriniz. 30 yıldır buraya hep böyle 
baktık, şimdi kendi yerimiz gibi geliyoruz de-
diler. Burası hepimizin halkın yeri. Genel baş-
kanımızın, genel başkan yardımcılarımızın, 
parti meclisimizin takdirleri ile aday olduk. 
Sizleri mahcup etmedik. 30 yıldır yapılama-
yanı yaptık. Bu memleket için, çocuklarımız 
için, gençlerimiz için, kadınlarımız için, en-
gellilerimiz için ve halkımız için en iyi bele-
diyeciliği yaparak, genel merkezimizin biz-
lerle gurur duymasını istiyoruz. Antalya’da 
gerçekten çok uyumlu bir ortam var. Başta 
il başkanımız bize hem babalık, hem abilik, 
hem de gerçekten değerli bir başkanlık yapı-
yor. Birleştirici gücü ile çalışıyoruz. Artık bir-
lik ve beraberlikle hizmet zamanı” diye ko-
nuştu.  HABER MERKEZİ

Bahar’dan basit konaklama 
belgesi için ek süre talebi

Alanya Belediyesi’nden 2025-2029 stratejisi
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Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 
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e-mail: antalyaekspres1@gmail.com
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Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

Sayı: 13988

15 Temmuz 2024 Pazartesi

GAzİPAŞA ilçesinde motosiklet sürücüsünün 
hayatını kaybettiği kazada gözaltına alınan beton 
mikseri şoförü tutuklandı. Kazanın ardından gözaltına 
alınan beton mikserinin sürücüsü A.Y., karakoldaki 
işlemlerinin ardından Gazipaşa Adliyesine sevk edildi. 
A.Y., tutuklanarak cezaevine gönderildi. İHA

Gazİpaşa’da korkunç kaza

ELEKTRİK MALZEMESİ, İNSAAT MALZEMESİ, 
SİHHİ TESİSAT MALZEMESİ SATIN ALINACAKTIR

KONYAALTI BELEDİYESİ
ETÜD PROJE MÜDÜRLÜĞÜ

  Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de.                                            Basın No: ILN02060188

BAKIM ONARIM ŞEFLİĞİ MAL ALIMI 2024 mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanu-
nunun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece 
elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda 
yer almaktadır:
İKN : 2024/893712 
1-İdarenin
a) Adı : KONYAALTI BELEDİYESİ ETÜD PROJE MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : KUŞKAVAĞI MAHALLESİ BELEDİYE CADDESİ 77 
   07070 KONYAALTI/ANTALYA
c) Telefon ve faks numarası : 2422455500 - 2422455556
ç) İhale dokümanının
görülebileceği ve e-imza
kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : BAKIM ONARIM ŞEFLİĞİ MAL ALIMI 2024
b) Niteliği, türü ve miktarı : Teknik sartnamede özellikleri belirtilen 64 kalem elektrik 
   malzemesi, 50 kalem insaat malzemesi, 69 kalem sihhi 
   tesisat malzemesi mal alimi
   Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
   bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim
edileceği yer : Çakırlar, İnönü Cad. No: 108 Konyaaltı/Antalya (Konyaaltı 
   Belediyesi Bakım Onarım Birimi)
ç) Süresi/teslim tarihi : Malzemeler sözleşmenin imzalanmasına müteakip 20 
   gün içerisinde teslim edilecektir.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalanmasına müteakip işe başlanılacaktır
3- İhalenin
a) İhale (son teklif verme)
tarih ve saati : 31.07.2024 - 10:30
b) İhale komisyonunun
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : Konyaaltı Belediye Başkanlığı -(eksi)1. Katta Bulunan
   İhale Servisi-İhale Salonu (Kuşkavağı Mahallesi Belediye 
   Caddesi No:77 Konyaaltı/ANTALYA)
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5. İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir. 
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verile-
cektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Ka-
nunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Gazipaşa Cumhuriyet Başsavcılığı 
koordinesinde ‘suç işlemek amacıy-
la örgüt kurma’, ‘rüşvet alma’, ‘rüşvet 
verme’, ‘resmi belgede sahtecilik’ ve 

‘görevi kötüye kullanma’ suçlarına yönelik 
yürütülen soruşturma kapsamında alanya 
ilçe Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve Orga-
nize Suçlarla Mücadele (KOM) Grup amirli-
ği tarafından Gazipaşa Tapu Müdürlüğü’nde 
gerçekleşen usulsüz işlemlere ilişkin 9 Tem-
muz Salı günü operasyon düzenlendi. Gazi-
paşa eski tapu müdürü zafer Ç., ile B.Ç., N.Ç., 
Mustafa T., M.E., Gönül B. ve Hasan D. ope-
rasyonda gözaltına alındı. Dün, yoğun gü-
venlik önlemleri altında şüpheliler Gazipaşa 
adliyesi’ne sevk edildi. Soruşturma sürecin-
de ifade vermek üzere Hakan Y. de mahke-
meye çağrıldı. şüphelilerden eski tapu mü-
dürü zafer Ç. ile Mustafa T., Hakan Y., Gönül 
B. ve Hasan D., tutuklandı.  dHa

MaNavGaT’Ta bir kişinin 
kendisini MiT görevlisi olarak 
tanıtıp vatandaşları dolan-
dırdığı ihbarıyla, Cumhuriyet 
Başsavcılığı’nın talimatı doğ-
rultusunda ilçe Jandarma Ko-
mutanlığı ekipleri, araştırma 
başlattı. Jandarma Suç araş-
tırma Timi (JaSaT) tarafından 
yapılan araştırmada Taşağıl 
Mahallesi’nde Mehmet Emin 
B.’nin kendisini MiT görevlisi 
olarak tanıttığı ve vatandaşla-
rın sorunlarını çözmek vaadiy-
le para aldığı belirlendi. Taşağıl 
Mahallesi’nden 2 kişinin de şüphe-
liye yardım ettiği tespit edildi. ilçe 
Jandarma Komutanlığı ile JaSaT 
ekibi şüphelilerin adresine operas-

yon düzenledi. Jandarma ekipleri-
ni gören Mehmet Emin B., kaçma-
ya çalıştı. Takip sonucunda şüpheli 
yakalandı. şüpheliye yardım eden 
biri 14 yaşında suça sürüklenen ço-

cuk olmak üzere 2 kişi de gö-
zaltına alındı. şüphelilerin 
ikamet adreslerinde, araç ve 
üzerlerindeki aramada 3,5 mil-
yon lira değerinde ziynet eşya-
sı, 1880 euro, 295 aBD doları, 
2 tabanca, 2 av tüfeği ve 5 cep 
telefonu ele geçirildi. Mehmet 
Emin B.’nin GBT incelemesin-
den çeşitli suçlardan 66 yıl 
kesinleşmiş hapis cezası bu-
lunduğu ve cezaevi firarisi ol-
duğu tespit edildi. şüphelile-
rin ayrıca bölgede 12 ayrı ev, 

iş yeri ve oto hırsızlığını gerçekleş-
tirdikleri belirlendi. Jandarmada iş-
lemleri tamamlanan şüpheliler, 
sağlık kontrolünün ardından adli-
yeye sevk edildi. dHa

Tapu operasyonunda 
5 şüpheli TuTuklandı

Gazipaşa Tapu Müdürlüğü’nde yapılan usulsüz işlemlere ilişkin başlatılan soruşturma 
kapsamında gözaltına alınan eski tapu müdürünün de aralarında bulunduğu 5 şüpheli tutuklandı

KOrKuTEli’DE meydana gelen ka-
zada 1 kişi öldü, 2 kişi yaralandı. Kaza, 
saat 12.00 sıralarında Korkuteli ilçesi-
ne bağlı Bayatbademleri Mahallesi Tah-
talıbeli mevkisinde meydana geldi. isa 
Çoban’ın (39) kullandığı 45 l 0433 pla-
kalı TIr, aynı istikamette ilerleyen Meh-
met Gökçe yönetimindeki 07 MBl 32 
plakalı otomobile ardından Erkan Ka-
çak idaresindeki 34 BJ 578 plakalı TIr’a 
çarptı.

Kazada, devrilen TIr’ın sürücüsü isa 
Çoban, olay yerinde yaşamını yitirirdi. 
Otomobil sürücüsü Mehmet Gökçe ve 
diğer TIr sürücüsü Erkan Kaçak yara-
landı. Yaralılar ambulansla antalya’da-
ki hastenelere sevk edildi. Jandarma ka-
zayla ilgili inceleme başlattı. dHa

korkuteli’de 
kaza: 1 ölü

Emekli profesör ölü bulundu
YalNIz yaşayan emekli 

profesör refik Özkan, evin-
de ölü bulundu. Olay, Kon-
yaaltı ilçesine bağlı Öğret-
menevleri Mahallesi 914 
sokak üzerinde bulunan 
apartmanın 3’üncü katın-
daki dairede meydana gel-
di. Daireden uzun süre kim-
senin çıkmadığını fark 
eden apartmanın kapıcı-
sı, durumu 112 acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. ihbar-

la bölgeye polis ve sağlık 
ekipleri sevk edildi. Kapı-
yı açıp içeri giren ekipler, 
evde yalnız yaşayan emekli 
profesör refik Özkan’ın ha-
yatını kaybettiğini belirledi. 
Olay yeri inceleme ekiple-
ri ve savcının çalışmasının 
ardından emekli profesö-
rün cenazesi otopsisi yapıl-
mak üzere antalya adli Tıp 
Kurumu Morgu’na kaldırıl-
dı.  dHa

sahte MiT görevlisini
jandarma yakaladı

Manavgat’ta kendisini MİT görevlisi olarak tanıtıp vatandaşları dolandıran Mehmet 
Emin B. ve ona yardım eden 2 şüpheliyi, jandarma yakaladı. Mehmet Emin B.’nin çeşitli 

suçlardan 66 yıl 8 ay hapis cezası bulunduğu ve cezaevi firarisi olduğu tespit edildi

Gecekonduda başladı
çevredeki evlere sıçradı

KEpEz’DE bir gece-
konduda çıkan yan-
gın korku yarattı. 
Yangın, saat 18.00 sı-
ralarında Kepez ilçe-
sine bağlı Ünsal Ma-
hallesi 5134 sokak 
üzerinde bulunan ge-
cekondunun bahçe-
sinde meydana geldi. 
Gecekondunun bahçesinde bulunan geri dönüşüm malzemele-
ri birden alev aldı. Dumanların ve alevlerin yükseldiğini gören 
çevredeki vatandaşlar durumu hemen 112 acil Çağrı Merke-
zi’ne bildirdi. ihbarla bölgeye çok sayıda itfaiye, sağlık ve polis 
ekipleri sevk edildi. Gecekondunun bahçesinde başlayan yan-
gın, yanında bulunan ve yabancı uyruklu kişilerin yaşadığı di-
ğer 2 gecekonduya da sıçradı. itfaiye ekipleri, diğer gecekondu-
lara da sıçrayan yangını yaklaşık 1 saatlik çalışmanın ardından 
kontrol altına aldı. Yangında 1 gecekondu tamamen küle dö-
nerken, diğer 2 gecekondu da maddi hasar meydana geldi. Yan-
gında evde bulunan ve isimleri öğrenilemeyen 2 çocuk ise du-
mandan etkilenerek hastaneye kaldırıldı. dHa
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Yurttan
kısa kısa

Tanker devrildi 
trafik kilitlendi

İSTANBUL Büyükçekmece’de TEM 
Otoyolu’nda yakıt tankeri devrildi. Edi-
nilen bilgilere göre olay, TEM Otoyolu 
İstanbul istikametinde yakıt tankeri 
sürücüsü, iddiaya göre seyir halinde 
uyukladı. Kazada tanker sürücüsü ve 
yanındaki kişi hafif yaralanırken İs-
tanbul istikametinde trafik tamamen 
durdurulurken olayla ilgili soruşturma 
başlatıldı.

Kağıt fabrikası 
3 gündür yanıyor

AYDIN Söke Organize Sanayi 
Bölgesi’nde bir kağıt fabrikasında, 
12 Temmuz saat 18.30 sıralarında 
henüz belirlenemeyen nedenle yangın 
çıktı. Kağıtların tamamen yanması 
beklenirken, yangının başka yere 
sıçramaması için sadece karadan mü-
dahale sürüyor. TOMA’larla söndürme 
çalışmalarına destek verildi. 

Buzdolabı patladı 
ev alev alev yandı

İSTANBUL Silivri’de, mutfaktaki 
buzdolabının motorunun patlaması 
sonucu yangın çıktı. Binanın en 
üst katındaki daireden dumanların 
yükseldiğini görenler, durumu itfaiye 
ekiplerine haber verdi. Dumanların 
binayı sarması üzerine vatandaşlar 
kendi imkanları ile dışarı çıktı. Bu 
sırada evde bulunan 75 yaşındaki 
kadın, bina sakinleri tarafından evden 
çıkartıldı. 

Sakarya’da kavga 
kanlı bitti: 1 ölü

SAKARYA Hendek’te 2 grup arasın-
da bilinmeyen nedenle tartışma çıktı. 
Tartışmanın kavgaya dönüşmesi 
üzerine 2 grup birbirlerine tekme- 
yumruk ve bıçaklarla saldırdı. Kavga-
da bıçaklanan Yunus Efe kanlar içeri-
sinde yığılırken, çevredekilerin ihbarı 
üzerine olay yerine sağlık ve polis 
ekipleri sevk edildi. Durumu ağır olan 
Yunus Efe ise yaşamını yitirdi.

Parti adıyla  
dolandırıcılık

ADANA’DA İçişleri Bakanlı-

ğı’nın adını kullanarak, düzen-

lemiş oldukları kimlik kartları 

üzerinden imtiyaz sağlayıp, 

dolandırıcılık girişiminde bulun-

dukları öne sürülen Ak Gençlik 

Ocakları Genel Başkanı Ferhat 

Aydoğan, ifadesinde, “Kartları 

kırtasiyeden kendimiz bastırdık. 

Pişmanız. Suç olduğunu bilsek, 

yapmazdık” ifadelerini kullandı.

Gönül ilişkisine 
iyi hal indirimi

BURSA’DA kaybolduktan 6 

gün sonra ormanda 9 kurşunla 

öldürülmüş olarak bulunan 

Recep Arı (31) cinayetiyle ilgili 

‘Kasten öldürme’ suçundan mü-

ebbet hapis istemiyle yargılanan 

Kadir Ilgız (24), duruşmadaki ‘iyi 

hali’ dikkate alınarak 25 yıl hapis 

cezasına çarptırıldı. Mahkeme 

heyeti, Arı’nın eşi tutuksuz 

sanık S.A.’nın (30) ise beraatine 

hükmetti.

Cadde ortasında  
silahlı çatışma

İSTANBUL Sultangazi’de arala-

rında husumet bulunduğu iddia 

edilen iki kişi arasında cadde 

ortasında silahlı çatışma çıktı. 

İddiaya göre aralarında husumet 

bulunan iki kişi cadde üzerinde 

karşılaştı. Bir birlerine silahla ateş 

eden şüphelilerden biri yanına 

gelen otomobile binerek diğeri ise 

yaya olarak olay yerinden kaçtı. 

DHA-İHA

Antalya’nın ilk 
5 yıldızlı tesisi 
olarak 1970’li 

yıllarda, falezlerin 
üstüne, denize sıfır inşa 
edilen Talya Otel’in 
yeniden yapım planı 
bir kez daha iptal edil-
di. Ekonomik ömrünü 
doldurduğu için yıkılıp, 
yeniden inşa edilme-
ye başlanan Talya 
Otel’e karşı mahalle 
sakinlerinin açtığı dava 
sonuçlandı. Antalya 
4. İdare Mahkemesi 
5 bin ölçekli imar 
planı değişikliğine yönelik itirazı reddederken, 
1000’lik plan ve yapı ruhsatını iptal etti. İnşaa-
tın durdurulması ve yapının mahkeme kararına 
uygun hale getirilmesi lazım… Yani mahkeme-
nin kabul etmediği fazlalıklar yıkılacak ve yeni 
bir planlama süreci başlayacak. En azından 
1000’lik plan yeniden yapılacak.

KOÇ HOLDİNG’E YAKIŞMIYOR

Talya Otel’in imar planları ilk kez iptal 
edilmiyor. Neredeyse 40 yıldır peş peşe açılan 

bir dizi dava var. Her 
karar bir öncekine 
bağlanıyor. 1970’li 
yıllarda 9 bin 800 
metrekare, yani 
yaklaşık 10 dönüm 
üzerine oturan Talya 
Otel bugün 45 dönü-
me çıkmış durumda. 
Yoldan fark edilmiyor, 
ama denizden baktı-
ğınızda bir heyulayla 
karşılaşıyorsunuz. 
Mahalle sakini emekli 
pilot Hasan Tatar 
adına dava açan Figen 
Albuga Çalıkuşu, 

“Oteli yapmak için falezi oydular. Bu kadar 
saldırgan, çevreyi, kenti yok sayan bir yapı Koç 
Holding’e yakışmıyor. Bunu yapmak yerine 
1970’li yıllardaki ilk haline döndürebilirlerdi” 
diye itiraz ediyor.

MAHKEME KARARLARINA AYKIRI

Daha önce de Talya Otel’e karşı dava açan 
Figen Albuga Çalıkuşu, “Bu yeni plana karşı 
başta dava açmadık. Çünkü plan, oteldeki iki 
kat fazlalığın yıkılması yönündeki mahkeme 

kararının uygulanması amacıyla yapılmıştı. 
Fakat ortaya böyle bir kütle çıkınca dava açtık. 
Bu önceki mahkeme kararlarına tamamen 
aykırı bir yapı... 1988 yılından beri açılan 
davalarla bir fotoğraf oluştu. Artık bu kararlarla 
belirlenmiş bir durum var. Bir önceki mah-
keme kararı da, oluşan bu hukuki çerçeveye 
dikkat çekerek, ‘ona göre yapacaksınız’ dedi. 
Yani 40 yıl önceki gibi yapacaksınız. Otele 
karşı değiliz, sadece doğayı, çevreyi, hukuku 
savunuyoruz” diyor.

YILAN HİKAYESİNE DÖNEN OTEL

İmar mevzuatını bilmeyenler için meseleyi 
özetleyelim: Mahkeme, Talya Otel inşaatına 
karşı açılan davada kısmen ret, kısmen kabul 
kararı vermiş. Büyükşehir Belediyesi’nin onadı-
ğı 5 binlik planı kabul ederken, Muratpaşa’dan 
gelen binlik planı ise reddetmiş. Yani büyük 
plana ‘tamam’ deyip, küçük ölçekli uygulama 
planında hukuka uyarlılık olmadığını söylüyor. 
Yapı ruhsatı da bu uygulama planına, yani 
1000 plana göre veriliyor. Buna göre yapı 
ruhsatı da iptal… Yapı ruhsatı olmadan çivi 
bile çakılamaz. Bu durumda inşaat duracak. 
Planlama süreci yeniden başlayacak. Yılan 
hikayesine dönen 50 yıllık Talya Otel meselesi 
umarım bu sefer çözülür.

 NE OlAcAK Bu TAlYA OTEl?

BAşKAN YArDıMcısıNDAN BuTİK OTEl

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

Manavgat Belediye Başkan Yardımcısı 
Mimar Hakime Yılmaz, Akseki’de butik 
otel açtı. Hakime Hanım Konağı isimli 

butik oteli bölgenin turistik kalkınmasına önderlik 
etmek için açtığını söyleyen Yılmaz, “Eski bir 
Akseki konağını özgün haline tamamen sadık 

kalarak restore ettik. Yapıldığı dönemin ruh ve 
enerjisini, yaşanmışlığını, anılarını adeta yeniden 
canlandırdık. Hem konağın, hem de Akseki’nin 
orijinal eşyalarını kullandık. Akseki’nin temiz 
havası ve zengin kültürel mirasıyla tanışmak, bu 
havayı solumak isteyenleri bekliyoruz” diyor.

KONYAALTI Belediyesi Sokak Hay-
vanları Geçici Bakımevi ve Rehabi-
litasyon Merkezi minik öğrenciler 
tarafından ziyaret ediliyor. Özel An-
talya Sevinç Anaokulu öğrencilerini 
ağırlayan Konyaaltı Bele-
diyesi, minik öğrenci-
lerin hayvanların 
karşılıksız sevgi-
sini deneyimle-
diğini kaydetti. 
Konyaaltı Be-
lediye Başka-
nı Cem Kotan zi-
yaret esnasında 
çocuklarla birlikte 
merkezi gezdi ve hay-

vanları sevdi. Başkan Cem Kotan, 
“Çocuklarımızın gözlerindeki o sev-
gi ve merak, bizlere hayvanlarımızın 
ne kadar değerli olduğunu bir kez 
daha hatırlattı” diye kaydetti.

Öğrencilerin ziyaretin-
den dolayı büyük 

mutluluk duydu-
ğunu kaydeden 

Başkan Kotan, 
“Minik öğren-
cilerimizin zi-
yareti beni çok 

mutlu etti. Mer-
kezimizde sade-

ce geçici barınma 
sağlamıyoruz, aynı za-

manda hayvanlarımızın sağlık kont-
rolleri ve rehabilitasyon süreçlerini 
de titizlikle yürütüyoruz. Amacımız, 
onları sağlıklı bir şekilde yeni yuva-
larına kavuşturmak ve onlara sevgi 
dolu bir gelecek sunabilmek. Bir ha-
yatı kurtarmak ve ona kalıcı bir yuva 
sağlamak, inanıyorum ki en büyük 
sevinç kaynağımız olacaktır. Sokak 
hayvanlarının bakımı ve korunma-
sı, bizim için çok önemli bir görev. Bu 
konuda tüm Antalyalıların duyar-
lı olmasını ve desteğini bekliyoruz. 
Hep birlikte, daha iyi bir dünya için 
adım atmaya devam edelim” şeklin-
de konuştu.  
habEr mErKEzİ

MİLYONLARCA yatırımcı, 
varlıklarını en iyi şe-
kilde değerlendirebil-
mek için farklı ya-

tırım araçlarına yöneliyor. Bu 
süreçte altın son dönem ar-
tan fiyatlarıyla dikkat çeki-
yor. Bir ay içerisinde yüzde 
4’lere varan bir yükseliş kay-
deden altına, yatırımcıların il-
gisinin arttığını söyleyen Eko-
nomist ve Kuyumcu Ramazan 
Keskin, Trump’a yönelik suikast giri-
şiminin piyasalarda belirsizlik yarattı-
ğını söyledi.

SUİKaST VE bÖLGESEL ÇaTIŞma

Altının fiyatındaki bu ani yükselişin 
arkasında yatan sebepler arasında böl-
gesel çatışma olasılıklarının artması ve 
geçtiğimiz cumartesi günü ABD Baş-
kan adaylarından Donald Trump’a yö-
nelik suikast girişimi yer aldığını söyle-
yen Ekonomist ve Kuyumcu Ramazan 
Keskin, bu olaylar küresel piyasalarda 
endişe yaratmış durumda. Özellikle je-
opolitik risklerin artması, yatırımcıla-
rı güvenli liman olarak görülen altına 
yönlendirdi.

Geçtiğimiz ay ons başına ortalama 
2,300 dolar seviyelerinde seyreden al-

tın fiyatları, şu anda 2,500 doları zorlu-
yor. Bu yükseliş, son bir ayda yaklaşık 
yüzde 4 oranında bir artışı ifade edi-
yor. Keskin, “Altın fiyatlarındaki bu ar-
tış, yatırımcılar için hem bir fırsat hem 
de bir risk barındırıyor. Yatırımcılar, pi-
yasalardaki dalgalanmaları dikkatle 
takip etmeli ve yatırımlarını ona göre 
şekillendirmeli. Netice itibariyle uzun 
vadede her zaman kazandırır ama de-
ğerinden alırsanız. Bu nedenle fırsat-

çılara dikkat etmeli vatandaşlarımız. 
Alışta satışta her yerde bellidir ve ku-
ralla tabidir. Fakat bunlar dışında abar-
tılı kazanç vaatleri veya karaborsacılık 
yapan kişilere karşı da dikkat etmele-
ri ayrıca önemli bir nokta.  Güvenilir, 
bilindik yerler her zaman ilk tercih ol-
makla beraber her zaman yasal belge-
lerini de sorma hakkına sahip olduğu-
nuzu unutmayın” dedi.

Uzmanlar, altın fiyatlarının önümüz-

deki dönemde de artmaya devam ede-
bileceğini belirtiyor. Ancak bu süreçte 
yatırımcıların dikkatli olması gerektiği-
ni vurgulayan Keskin, “Altın fiyatları, 
küresel ekonomik ve siyasi gelişmele-
re karşı oldukça hassas. Altın, uzun yıl-
lardır güvenli bir yatırım aracı olarak 
görülmekte ve bu konumunu koruma-
ya etse de mevcut jeopolitik ve ekono-
mik belirsizlikleri de düşünürsek, altın 
fiyatlarındaki dalgalanmaları artarak 
devam edebileceğini söyleyebilirim. 
Bu nedenle yatırımcıların, piyasaları 
yakından takip etmeleri önemli” şek-
linde konuştu.

Fırsatçılara 
dikkat edin!
ABD Başkan adayı Trump’a yönelik suikast girişimi sonrası altın fiyatlarındaki artışa dikkat çeken 
uzmanlar, yatırımcılara uyarılarda bulunarak, böyle dönemlerde fırsatçıların çoğaldığını söyledi

Canlara sahip çıkın
Konyaaltı Belediyesi Sokak Hayvanları Geçici Bakımevi ve Rehabilitasyon Merkezi’ni 

ziyaret eden çocuklar yavru kedi ve köpekleri sevdi, onların kalbini dinledi

Ulaşım ücretsiz
BüYüKşEHİR Belediyesi, 15 Temmuz 

Demokrasi ve Milli Birlik Günü’nde top-
lu ulaşımda belediyeye ait araçların üc-
retsiz yolcu taşıması kararı aldı. Ulaşım 
Planlama ve Raylı Sistem Daire Başkan-
lığı’ndan yapılan açıklamaya göre ‘De-
mokrasi ve Milli Birlik Günü’ etkinlik 
ve anma programlarına vatandaşların 
daha kolay ulaşımı için belediyenin res-
mi plakalı araçları ile ANTRAY ve Nostal-
ji Tramvayı, bugün vatandaşlara ücretsiz 
hizmet verecek.  DHA
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Dünyadan 
kısa kısa

Donald Trump’a 
suikast girişimi

CUMHURİYETÇİ ABD Başkan 
Adayı Donald Trump, Pensilvanya 
eyaletinin Butler şehrinde düzenlediği 
seçim mitinginde açılan ateş sonucu 
sağ kulağından yaralandı. Kürsüde 
konuştuğu sırada 7 el silah sesinin 
duyulmasının ardından kanayan 
kulağını tutan ve yumruğunu havaya 
kaldırarak tepki gösteren Trump, olay 
yerinden uzaklaştırdı. 

Pezeşkiyan’dan  
iş birliği çağrısı

İRAN Cumhurbaşkanı Mesut Pe-
zeşkiyan, dış politikada önceliklerinin 
komşu ülkeler ile ilişkilerini geliştir-
mek olacağını belirterek, “Ekonomik 
ve ticari ilişkileri geliştirmek, ortak 
yatırımı teşvik etmek için Türkiye, Su-
udi Arabistan, Umman, Irak, Bahreyn, 
Katar, Kuveyt ve bölgesel kuruluşlarla 
iş birliği yapmak istiyoruz” ifadelerini 
kullandı. 

İsviçre’de inşaat 
iskelesi çöktü

İSVİÇRE’NİN Lozan kentindeki bir 
inşaat halindeki 19 katlı bir binanın 
dışındaki iskele çöktü. Bölgeye polis 
ve sağlık ekipleri sevk edilirken, yet-
kililer, 3 işçinin hayatını kaybettiğini, 
4’ü ağır olmak üzere toplam 8 işçinin 
de yaralandığını açıkladı. İskelenin 
çökme nedeni henüz bilinmezken, 
olayla ilgili soruşturma başlatıldığı 
duyuruldu.

Baldwin davasında 
beraat kararı çıktı

ALEC Baldwin’in 2021 yılında 
“Rust” filminin çekimleri sırasında 
elindeki silahla yanlışlıkla görüntü 
yönetmeni Halyna Hutchins’in 
ölümüne neden olduğu kazaya 
ilişkin New Mexico eyaletinde hakim 
karşısına çıktı. Yargıç Mary Marlowe 
Sommer önemli delillerin Baldwin ve 
avukatından saklandığını belirterek 
Baldwin hakkındaki davanın düşü-
rülmesine karar verdi. 

İsrail saldırıyor 
kayıplar artıyor

FİLİSTİN Dışişleri Bakanlı-

ğı’ndan yapılan açıklamada, 

İsrail’in Şati Mülteci Kampı’na 

ve El Mevasi bölgesine yönelik 

katliamları kınandı. Açıklamada, 

İsrail’i destekleyen ülkelere 

“Kuşatma altındaki Filistin top-

raklarındaki soykırım savaşını 

sona erdirmeye yönelik çabaları 

engellemeye son verme” çağrı-

sında bulunuldu.

İskoçya’da 77 pilot 
balina kıyıya vurdu

İSKOÇYA’NIN Orkney Adaları’na 

bağlı Sanday’da 77 pilot balina 

perşembe günü kıyıya vurdu. İh-

bar üzerine bölgeye gelen kurtar-

ma ekipleri, balinalardan 65’inin 

telef olduğunu belirledi. Ekipler 

yapılan inceleme ve ilkyardımın 

ardından diğer 12 balinaya ise du-

rumlarının kötüleşmesi nedeniyle 

ötenazi uyguladı. Balinaların kıyı-

ya vurma nedeni ise bilinmiyor.

Imran Khan 
suçsuz bulundu

PAKİSTAN’DA eski Başbakan 

Imran Khan ve eşi Büşra Khan’ın 

“yasa dışı evlilik” yaptıkları ge-

rekçesiyle çarptırıldıkları 7’şer yıl 

hapis cezasına yönelik itirazları 

sonuçlandı. Başkent İslamabad›-

da mahkeme, hem Imran Khan’ın 

hem de Büşra Khan’ın itirazını 

kabul etti. Kararda, “Her iki sanık 

da suçlamalardan beraat etti” 

denildi. 

DHA-İHA

2004 yılında yürürlüğe giren Hayvanları 
Koruma Kanunu, maalesef hiçbir zaman tam 
anlamıyla uygulanmadı. 2021’de yapılan deği-
şikliklerle hayvanlar lehine bazı maddeler eklen-
di ancak bu maddeler de pratiğe geçirilemedi. 
Büyükşehir belediyeleri, il belediyeleri ve nüfusu 
75 bini aşan belediyelerin 2022 yılı sonuna 
kadar bakımevleri kurma zorunluluğu olmasına 
rağmen bu konuda kayda değer bir ilerleme sağ-
lanmadı.

Yeni bir yasa değişikliği tartışmak yerine, 
mevcut yasaların etkin bir şekilde uygulanması 
öncelikli olmalı. Önerilen yasa değişikliği, sa-
hipsiz hayvanların yaşam hakkını ciddi şekilde 
tehdit ediyor. Hayvanları barınaklara toplamak, 
rehabilitasyon adı altında ötanazi uygulamak ve 
sahiplendirme sürecinde yaşanan sıkıntılar, hay-
vanların doğal yaşam hakkını ellerinden alıyor. 
Aynı zamanda bu, insanlık onuruna aykırı ve 
etik olmayan bir yaklaşım. Kanun teklifinde yer 
alan “Evcil hayvanlar, türüne özgü hayat şartları 
içinde yaşama özgürlüğüne sahiptir. Sahipsiz 

hayvanların da sahipli hayvanlar gibi yaşam-
ları desteklenmelidir” ifadesinin kaldırılması, 
sahipsiz hayvanların özgürce yaşama hakkını 
hiçe sayıyor. Yerel yönetimler ve ilgili kurumlar, 
hayvanların özgürce yaşam hakkını korumak 
ve onlara insanca muamele etmekle yükümlü. 
Hayvanların doğal ortamlarında, özgürce ve gü-
venli bir şekilde yaşamaları için gerekli tedbirler 
alınmalı. Bu kapsamda, yerel yönetimlerin kısır-
laştırma, aşılama ve rehabilitasyon çalışmalarını 
artırması gerekiyor.

Sokak hayvanlarının yaşam hakkını savunmak, 
toplumsal vicdanın ve insani değerlerin bir gere-
ği. Toplum ve kültür olarak yüzyıllardır hayvan-
larla bir arada yaşama kültürüne sahibiz; ancak 
son yıllarda bu kültürden uzaklaşarak toplumsal 
vicdanı yaralayacak uygulamaların hayata geç-
me ihtimali artıyor. Belediyelerin kısırlaştırma 
görevini yerine getirmemesinin bedelini masum 
hayvanlar ödememeli. Sokak hayvanlarını öldür-
mek veya barınaklara kapatmak, sorunu kalıcı 
olarak çözmeyecek. Kalıcı çözümler üretmek zo-

rundayız, katliam değil! Hayvanların özgür-
ce yaşam hakkını savunmak, sadece yasal 
bir gereklilik değil, aynı zamanda toplumsal 
bir sorumluluk. Hayvanların haklarını koru-
yarak, onlara daha iyi bir yaşam sunabilir ve 
toplum olarak daha vicdanlı ve duyarlı hale 
gelebiliriz.

Peki neler yapılmalı? Hayvanların yaşam 
hakkına saygı gösterilmeli, bilimsel ve etik 
yaklaşımlar benimsenerek kalıcı çözümler 

üretilmeli. Sağlıklı ve etkili kısırlaştırma ope-
rasyonları ivedilikle başlatılmalı. Evcil hayvan 
üretimi ve satışı durdurulmalı. Hayvan haklarını 
koruyan mevcut yasalar tam anlamıyla uygulan-
malı ve denetim mekanizmaları güçlendirilmeli. 
Bu sayede, hayvanların ticari amaçlarla üretilip 
satılmasının önüne geçilmiş olur ve sokak hay-
vanlarının popülasyonu kontrol altına alınabilir.

Kısırlaştırma çalışmaları yetersizken ve hay-
vanların ticari amaçlarla üretilip satılması devam 
ederken yapılacak katliamlar veya toplama 
işlemleri sorunu çözmeyecek, aksine toplumsal 
vicdanı yaralayacaktır. Sokak hayvanları soru-
nu, bilimsel ve etik yaklaşımlar benimsenerek 
çözülebilir. Yetkililerin, bilimsel verileri dikkate 
alarak kalıcı ve insancıl çözümler üretmesi, top-
lumumuzun ahlaki değerleri açısından da büyük 
önem taşıyor. Hayvanların özgürce ve güvenli 
bir şekilde yaşamaları için gerekli tüm tedbirleri 
almak, sadece onların değil, aynı zamanda bi-
zim de daha huzurlu ve adil bir toplumda yaşa-
mamızı sağlayacak.

Funda
 ALPASLAN TALAY

Sosyolog

Sokak 
hayvanları

Ak Parti, sokak hay-
vanlarına ötana-
zi yolunu açan yasa 
teklifini TBMM Baş-

kanlığı’na sundu. 17 mad-
delik teklifle belediyelere; 
kuduz, bulaşıcı hastalık veya tedavi 
edilemeyen hastalığı bulunan ya da 
sahiplenilmesi yasak olan hayvanlara 
ötanazi yapma yetkisi veriliyor. Hay-
vanseverler ise bu yasaya tepki göste-
riyor. Attalos heykeli önünde bir araya 
gelen hayvanseverler sonrasında ise 
protestolarına Ak Parti il binası önün-
de devam etti. “Hayvanların yaşama 
haklarının ötenazi adı altında ellerin-
den alınmasını reddediyoruz” başlıklı 
basın açıklamasını grup adına Goksen 
Uluç okudu. 

NEFRET POMPALIYOR

“Hayvanların haklarını korumakla 
yükümlü olan iktidar ve küçük ortak-
larının aylardır sokakta yaşayan hay-
vanlar üzerinden pompaladığı nefre-
te şahit oluyoruz” diyen Goksen Uluç 
“Yıllardır 5199 sayılı Hayvanları Koru-
ma Kanunu’nun “Kısırlaştır, aşılat, ye-
rinde yaşat” ilkesini temel alan 6. mad-
desini delmek isteyen Tarım ve Orman 
Bakanlığı ile tabiri caizse daimi bir mü-
cadele içindeyiz. Hayvanları ve hakla-
rını korumakla yükümlü olanlar, biz-
zat onları yok etmeye ve suçlamaya 
devam ediyor. Halkın oylarıyla seçil-
miş vekiller, bizzat bizi kutuplaştırma-
ya ve halkın hassas dengelerini boz-
maya devam ediyor. Toplumsal barışa 
ve huzura zarar veren bu suni gün-
demleri ise, yandaş gazetecileri ve pa-
rayla tutulmuş trol çetelerini devreye 

sokarak yapıyorlar. Bireysel silahlan-
mayı hedefleyen, kışkırtma ve dezen-
formasyonla köpekleri ve yaşam sa-
vunucularını canavarlaştıran ama bir 
türlü kapatılmayan sözde dernekler de 
adeta sözcülük yapıyor. Bugün, aylar-
dır tartışılan tecrit ve katliam yasası 
meclise getirildi. Canımızı veririz, can-
larımızı vermeyiz diyerek, gözlerini kö-
peklerin canlarına dikenlerin yaka-
sında olduğumuzu ve olmaya devam 
edeceğimizi buradan bir kez daha bil-
diriyoruz” dedi. 

YETERLİ BÜTÇE AYRILMIYOR

Yasa tasarısını kabul etmedikleri-
ni dile getiren Uluç, “Tam 20 yıldır, 
Hayvanları Koruma Kanunu uygu-
lanmadığı, kısırlaştırma, aşılama ya-
pılmadığı, yasaya uymayanların ceza-
landırılmadığı, denetlenmediği, devlet 
ve sermaye ortaklığıyla devam eden 
hayvan üretimi ve satışı yasaklanma-
dığı ve hayvanları terk edenlere ce-
zalar verilmediği apaçık ortadayken; 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın ve Tarım ve Orman Bakanı İbra-
him Yumaklı’nın, AK Parti Grup Başka-
nı Abdullah Güler’in her yol denenmiş 
ve işe yaramamış gibi, belediyeler 
için yepyeni yükümlülükler içeren ka-
nun maddeleri getirilmiş gibi açıklama 
yapmasını kabul etmiyoruz. Meclise 
getirilen yasa tasarısında bahsedilen, 
“barınakların hayvanların sahiplen-
dirilinceye kadar bakıldığı ve rehabili-
te edildiği yerler” olarak değiştirilmesi-
ni kabul etmiyoruz! Barınaklar, ihtiyacı 
olan hayvanların tedavilerinin yapıl-
dığı geçici bakım evleridir. Bir hayva-
nın bir sorunu olmamasına rağmen 
barınak adı altındaki ölüm kamplarına 
hapsedilmesi kabul edilemez. Hayvan-
dan hayvana veya hayvandan insana 
bulaşıcı hastalığı olan ve su kaynakla-
rının, yaban hayatının ve biyolojik çe-
şitliliğin zarara uğramasına sebep olan 
hayvanların ötenazi ile katledilmesi-
ni kabul etmiyoruz! Sokakta yaşayan 
hayvanların hasta olmalarının en bü-

yük sebebi de, ekolojik yıkımın en bü-
yük de rant hırsıyla hayvanların ya-
şam alanlarını işgal eden, sokaklarda 
aç kalmalarına sebep olan, hayvanlar 
için bütçe ayırmayan iktidar ve yerel 
yönetimlerdir” diye konuştu. 

GÖRMEZDEN GELEMEYİZ

Yerel Hayvan Koruma Görevlisi Er-
kan Er, “Bir zamanlar bu dünyayı on-
larla paylaştığımız hayvanlar vardı. 
Sessizce, gözlerinde acı ve hüzünle, biz-
lerden medet umdular. Her gün, gözle-
rimizin önünde binlerce masum can, 
vicdanlarımızın sessizliğinde kaybol-
du. Onların çığlıkları, kapalı kapıların 
ardında yankılandı, hiç duyulmadı. Bir 
kafeste sıkışıp kalmış bir kuşun, gök-
yüzünü hayal edişini düşünün. Ya da 
zincirlere vurulmuş bir köpeğin, özgür-
lüğü özleyişini. Çiftliklerde, mezbaha-
larda ve deney laboratuvarlarında ge-
çen her gün, onların yaşamlarından 
çalınan bir gün oldu. Onların acıla-
rı, bizim duyarsızlığımızın bedeli oldu. 
Onları korumak bizim elimizdeydi, 
ama çoğu zaman görmezden geldik. 
Oysa onların da duyguları vardı; sev-
giye, şefkate ve saygıya ihtiyaçları var-
dı. Bir hayvanın gözlerine bakın; orada 
saf bir masumiyet ve karşılıksız sevgi 
bulacaksınız. Peki biz, bu sevgiyi hak 
edecek ne yaptık? Zulmü durdurmak 
için artık harekete geçmeliyiz. Onların 
sessiz çığlıklarını duymalı ve vicdanla-
rımızı dinlemeliyiz. Çünkü onlar da bu 
dünyanın bir parçası ve bizim gibi ya-
şamayı hak ediyorlar. Artık daha fazla 
görmezden gelemeyiz; onların hakla-
rı için, onların yaşamları için mücadele 
etmeliyiz” dedi.

BüYüKŞEHİR Belediyesi Kadın 
Kooperatifleri Satış Merkezi’nin mü-
zik etkinliğinde şarkı severler şef 
Eyüp Kababaş’ın yönetimindeki mü-
zik topluluğu ile bir araya geldi. An-
talya’nın sıcağından bunalan izleyi-
ci şarkılarla serinledi.

İsmet İnönü Kent Parkı’ndaki ka-
dın kooperatiflerinin üretimleri-
nin satışa sunulduğu merkez önün-
de 7 Renk Kadın Girişim Kooperatifi 
Başkanı Ayten İnce’nin organizas-
yonuyla gerçekleşen müzik etkin-
liğinde, Antalya’nın kültür-sanat 
yaşamına şarkı ve türkülerle renk 
katan Eyüp Kababaş Müzik Toplulu-
ğu sahne aldı.

ŞARKILAR SUSMADI

Açık hava konserinde topluluk 

üyesi 10 kadın sanatçı, sevilen, ne-
şeli şarkıları şef Eyüp Kababaş yö-
netiminde seslendirdi. Sanatçılara, 
şarkıseverler de eşlik etti.Parkta otu-
ranlar neşeli, keyifli dakikalar yaşa-

dı. Oyun havalarına kendilerini kap-
tıran izleyici pistte doyasıya dans 
edip, çiftetelli oynadı. Şarkılarla se-
rinleyen izleyici, yerel sanatçıları al-
kış yağmuruna tuttu.  DHA

Hayvanseverler 
ak Parti önünde

Hayvan Hakları Yasası’nın TBMM’ye gelmesi üzerine toplanan hayvanseverler 
önce Attalos heykeli önünde sonrasında ise Ak Parti il binası önünde eylem yaptı

GÜVEN 
GÜNEŞ

sıcaktan bunalanlar
şarkılarla serinledi

Ölümün kıyısından 
saniyelerle döndü
Kumluca’da kavşakta meydana 

gelen kazada genç motosiklet sürü-
cüsü adeta ölümün kıyısından döndü. 
Önüne çıkan araca çarpan motosikletli, 
metrelerce fırlayıp karşı yönden gelen 
otomobilin altında kalmaktan son anda 
kurtuldu. Güvenlik kamerasına yansı-
yan görüntülerde, ölümden dönen sü-
rücünün motosikletinin halini görünce 
üzüldüğü anlar da yer aldı. Ölümden 
dönen sürücünün motosikletinin halini 
görünce üzüldüğü anlar da görüntüler-
de yer aldı. İHA
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AntAlyA’yA özel bulmAcA köşesi

Akdeniz Üniversi-
tesi Rektörü Prof. dr. 
Özlenen Özkan sağlık 
turizmi ile ilgili iHA 
muhabirine önem-
li açıklamalarda bu-
lundu. Akdeniz Üni-
versitesi olarak sağlık 
turizminin öneminin 
farkında oldukları-
nı ve sağlık turizmini 
geliştirmeye yöne-
lik projelere öncelik verdikleri-
ni söyleyen Rektör Özkan, pan-
demi dönemine rağmen geçen 
yıllarla kıyaslandığında sağlık 
turizminde artış yakaladıkları-
nı ifade etti. Sağlık turizmi için 
Akdeniz Üniversitesi hastanesi 
ve Antalya’nın biçilmez bir kaf-
tan olduğuna değinen Prof. dr. 
Özlenen Özkan, üniversite has-
tanesinin kendisi göreve gel-
meden önce gelirinin 1 buçuk 
milyon TL civarında olduğunu 
dile getirdi.

42 MİLYON TL GELİR

Prof. dr. Özlenen Özkan, şu 
ifadelere yer verdi: “Akdeniz 
Üniversitesi’ne 2020’de göreve 
geldik, dört yıl önce sağlık tu-
rizminde kazanç 1 buçuk mil-
yon TL civarıydı ve bunun az 
olduğuna karar verdik. Çün-
kü Akdeniz Üniversitesi ve An-
talya özellikle sağlık turizmi 
için biçilmez bir kaftan, direkt 
çok fazla uçak var ve bilinen 
bir konum. dünyadaki ilk ra-
him nakli, ilk kol nakli, ilk yüz 
nakli Akdeniz Üniversitesi’nin 
bir marka değeri olmasını sağ-
ladı. Organ nakillerimiz, onko-
lojik tedaviler de bunu destek-

ledi. Bu anlamda bizi 
bir buçuk milyon TL 
gelir tatmin etmedi. 4 
yıllık süreçte 1 buçuk 
milyon geliri 42 bu-
çuk milyon TL’ye çı-
kardık. koronavirüs 
döneminde bile yurt 
dışından hasta kabul 
ettik ve hastalarımızı 
sağ salim yurt dışına 
şifa ile gönderdik.”

EN ÇOK RUS HASTALAR

Akdeniz Üniversitesi hasta-
nesine hem yurt dışından hem 
Türkiye’nin birçok yerinden 
hastanın tedavi olmak için gel-
diğinin altını çizen Özlenen Öz-
kan, 2024 yılının ilk 6 ayında 
62 ülkeden bin 760 vatandaşın 
tedavi edildiğini belirtti. Özkan, 
“ilk altı ayda 22 milyon TL’nin 
üzerinde gelir elde ettik, geçen 
seneyi geçeceğimizi varsayı-
yoruz. Bu anlamda hedefimiz 
daha da yüksek, 120 - 150 - 200 
milyon TL neden olmasın, he-
defimiz bu sayıları artırmak. en 
çok gelen hastalar Rusya, Uk-
rayna, Azerbaycan, kazakistan, 
Almanya ve ingiltere’den. en 
çok hizmet verilen branşlar ise 
onkoloji, onkolojik cerrahi, plas-
tik cerrahi, kadın doğum ve göz 
hastalıkları. Akdeniz Üniversi-
tesi’nin çok ciddi bir alt yapısı 
var, hiçbir hastayı tedavi ede-
meyiz diye göndermedik. Ak-
deniz Üniversitesi referans bir 
üniversite. Hastalarımıza aynı 
zamanda bir memnuniyet an-
keti yapıyoruz, memnuniyet 
konusunda da hiçbir sıkıntı 
yok” diye konuştu.   İHA

DAmAcAnA su fiyatındaki artış mut-
fak masrafında içme suyu giderini 
azaltmak isteyenleri sağlığa zararlı 
kaynaklardan su ihtiyacını karşıla-

maya yöneltti. ‘memba’, ‘dağdan, ormandan 
doğal kaynak suyu’ düşüncesiyle yol kena-
rındaki çeşmelerden akan suya ilgi çoğaldı. 
Genellikle dağlık ve ormanlık alanlarda, yay-
lalara ulaşımı sağlayan yolların kenarındaki 
çeşmelerden içme suyu ihtiyacını karşılayan-
ların sayısı arttı.

Antalya’da kent merkezine yakın çeşme-
lerde damacana, 5 litrelik plastik şişe veya 
büyük kovalara su doldurmak için sıraya 
girenler, uzun kuyruk oluşturdu. Yakın böl-
gede oturanlar günlük ihtiyacı kadar su alır-
ken, bazıları aracıyla, bisikletiyle çeşmeye ge-
lip kova ve şişeleri doldurduktan sonra suyu 
evine götürdü. Bazıları meyve yıkayıp, kay-
nak çevresinde piknik yaparken bazıları da 
serinlemek için suya girip, aktığı yerde vakit 
geçirdi.

BOYALI TABELA DEĞİŞTİRİLDİ

konyaaltı ilçesine bağlı Hurma mahalle-
si’nde değirmen Önü olarak bilinen kaynak-
tan su dolduranlar ise belediye tarafından 
yıllardır asılı olan ‘Belediyemiz tarafından bu 
su kaynağında yaptırılan analiz sonucunda 
koliform bakterisine rastlanmıştır. içme suyu 
olarak tüketilmesi uygun değildir’ yazılı uya-
rı tabelasına aldırış etmedi. Uyarı yazısındaki 
‘tüketilmesi’ yazısı ile bakteri parametresini 
belirten alanın sarı boyayla kapatıldığı, bü-
yük harflerle belirtilen ‘uygun değildir’ iba-
resinin de zemin rengi olan bilinmeyen ki-
şilerce beyaza boyanmasının ardından su 
dolduranların artmasıyla tabela değiştirildi.

Sudaki bakteri nedeniyle tüketiminin uy-
gun olmadığı belirtilen yeni tabela asan be-
lediye ekipleri, alana girişi bahçe teli ile ka-
patıp, telin üzerine dikenli tel çekti. 
kaynaktan numune alan ekipler, su-
yun yeniden analizini gerçekleştir-
di. Analizde 100 mililitrede 1 kob 
(koloni oluşturan birim) escherichia 
coli, 59 kob koliform bakterisi tespit 
edildi. Uyarı tabelasının yenilenme-
si, 4 Haziran’da alınan numuneyle 
bakteri varlığı sürdüğünün 
belirlenmesi ve önlem 
amacıyla dikenli tel ile 
çevrilmesine rağmen 

vatandaşlar su almaya devam etti. Bahçe te-
lini kesip alana giriş için yeni kapı oluşturan-
lar, pet şişelere su doldurup evine götürme-
yi sürdürdü. mahalleli, yıllardır içme suyu 
olarak kullandıkları kaynaktan akan suyun 
sağlıklı olduğuna inandıklarını savundu. 
kaynaktaki bakteri varlığına inanmayanlar 
‘alanın satılacağı’, ‘su firmalarının daha faz-
la kazanç için uydurduğu’, ‘çevredeki apart-
man sakinlerinin kaynaktaki yoğunluktan 
şikayetçi olması’ gibi nedenlerle suyun sağlı-
ğa zararlı olduğu yönünde algı oluşturulma-
ya çalışıldığını gerekçe gösterdi.

mahallelilerden mustafa erdemir, geçmişte 
kaynaktaki sudan içme suyu ihtiyacını karşı-
ladığını anlattı. Bakteri uyarısının ardından 
kaynaktan su almadığını belirten erdemir, 
“Halk buradan su almaya devam ediyor. Sor-
duğumda ‘30 yıldır buradan su içiyoruz. Bir 
şey olmadı’ diyorlar. Bazıları bunun rant için 
yapıldığı kanaatinde. Buranın birisine verile-
ceği düşüncesiyle uyarıya inanmıyor. Bakte-

ri tespit edildiyse sağlığımız için belirtilen 
uyarıya uymamız gerektiğini düşünü-
yorum” dedi.

Gıda mühendisleri Odası Antalya 
Şube Başkanı Ali manavoğlu da Sağ-
lık Bakanlığı yönetmeliğine göre içme 
suyunun uygunluğunu belirleyen pa-
rametrelerden bahsetti. kaynak su-

larında mikrobiyal tehlikeye 
rastlanabileceğini vurgu-

layan manavoğlu, “kay-
nak sularındaki bazı ana-

lizlerde koliform ve ecoli bakterisi karşımıza 
çıkabiliyor. Bunlar dışkı ve toprak kaynaklı 
hastalık yapıcı etkiye sahip mikroorganizma-
lar. Özellikle bağışıklık sistemi düşük kişiler-
de, çocuklarda, kemoterapi görmüş ve organ 
nakli olmuş kişilerin daha dikkatli olması ge-
rekiyor. Bu mikroorganizmalar halsizlik, is-
hal, kusma, ateş gibi belirtilere, ilerleyen dö-
nemlerde kanlı ishale neden olabilir” diye 
konuştu.

kaynaktaki analiz sonucunda 100 mililitre-
de 1 kob (koloni oluşturan birim) escherichia 
coli, 59 kob koliform bakterisi tespit edildiği-
ni anımsatan manavoğlu, “Bu bakterilerin 
suda hiç bulunmaması gerekiyor. 100 mililit-
rede 1 kob escherichia coli miktarı az gibi gö-
rünse de günde 2 litre su içilse 20 bakteri al-
mış oluyorsunuz. koliform bakteri de 59 adet 
tespit edilmiş. Sıfır olması gereken üst sevi-
yede mikroorganizma varlığı bulunuyor. Tü-
keticinin dikkat etmesi lazım. Aslında tüke-
tici bazı zehirlenmeler yaşıyor ama ‘güneş, 
klima çarptı’, ‘Uyurken üzerimi örtmedim’, 
‘çok terledim, soğuk su içtim’ gibi düşünce-
lerle fark etmiyor.” Yol kenarında akan kay-
nak suları ve pet şişelerin çok defa kullanı-
mının sağlığa tehlikesi olduğunu kaydeden 
manavoğlu, “Suda bulaşma ihtimali çok yük-
sek. Plastik şişeler tek sefer kullanıma uy-
gun. Onların içerisine su koyup tekrar tekrar 
tükettiğimizde plastik malzemenin içerisin-
den bulaşma ve kaynak suyundan bulaşan 
mikroorganizmadan dolayı hasta olabiliriz” 
dedi. DHA

telleri kesip 
su doldurdulAr

Yol kenarındaki kaynakta bakteri olduğu uyarısına rağmen su dolduranların artmasıyla 
belediye ekipleri, alanı bahçe teliyle çevreledi. Kaynaktaki bakteri varlığına inanmayanlar, alanı 

çevreleyen telin bir bölümünü kesip, pet şişelere doldurdukları suyu götürmeye devam ettiAkdeniz’e yabancı ilgisi
Antalya’da sağlık turizminde gösterilen başarıya 

Türkiye’de ilk kez yapılan organ nakilleriyle büyük katkı 
sunan Akdeniz Üniversitesi Hastanesi, 2024 yılının ilk 6 
ayında 62 ülkeden bin 760 yabancı hastanın tedavisini 
sağlayarak sağlık turizminden 22 milyon gelir elde etti
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Trabzonspor’un 
kampı sona erdi 

Trabzonspor’un, Macaristan kam-
pı yapılan çalışmayla son buldu. 

Bordo-mavili takıma kamp sürecinde 
teknik heyet ile birlikte 30 personel 
eşlik etti. Yeni sezon hazırlıkları kap-
samında ilk çalışmalarına Trabzon’da 
başlayan Karadeniz ekibi, ikinci etap 
çalışmalarını Macaristan’da sürdürdü. 
14 günlük kamp çalışmaları yapılan 
antrenmanla son buldu.  

Sokratis Dioudis 
Gaziantep FK’da 

Gaziantep Futbol Kulübü, Zagle-
bie Lubin forması giyen Yunan 

Milli kaleci Sokratis Dioudis’i 2 yıllığına 
kadrosuna kattı. Yeni sezon hazırlıkla-
rını sürdüren Süper Lig ekiplerinden 
Gaziantep Futbol Kulübü, transfer 
çalışmalarına da hız verdi. Gaziantep 
ekibi, transfer çalışmaları kapsamında 
Zaglebie Lubin forması giyen Yunan 
Milli kaleci Sokratis Dioudis’i kadrosu-
na kattı. 

Yukinari Sugawara
Southampton’da 

Premier Lig’in yeni ekibi 
Southampton, kadrosunu güç-

lendirmek için transfer çalışmalarını 
sürdürüyor. İngiliz ekibi, Hollanda takı-
mı AZ Alkmaar’dan Japon futbolcu Yuki 
Sugawara’yı kadrosuna kattı. Kulübün 
resmi internet sitesinden yapılan açık-
lamada, 24 yaşındaki sağ bek ile 4 yıllık 
sözleşme imzalandığı duyuruldu.

Galatasaray 
hücum çalıştı 

Galatasaray, yeni sezon hazırlık-
larını Avusturya’nın Geinberg 

bölgesinde yaptığı antrenmanla 
sürdürdü. Teknik Direktör Okan Buruk 
yönetiminde topla ısınmayla başlayan 
idman, koşu çalışmasıyla devam etti. 
Antrenman, üç grup halinde 8’e 2 
pas çalışması ile savunma ve hücum 
çalışmasının ardından dört takımlı 
turnuvayla sona erdi. 

Emrecan Bulut
Rize’ye imza attı 

Rizespor, Emrecan Bulut’u kiralık 
olarak kadrosuna kattı. Süper 

Lig’in Karadeniz ekiplerinden Çaykur 
Rizespor, Beşiktaş’tan Emrecan Bulut 
ile anlaşmaya vardı. Yeşil-mavililerin 
Slovenya kampına katılacak olan 21 
yaşındaki kanat oyuncusu Emrecan 
Bulut, düzenlenecek imza töreniyle, 
kendisini kiralık olarak 1 yıllığına ye-
şil-mavili renklere bağlayan sözleşmeyi 
imzalayacak.

Ciro Immobile
imzayı attı 

Beşiktaş, Serie A ekibi Lazio’dan 
transfer ettiği İtalyan futbolcu 

Ciro Immobile ile 2 yıllık sözleşme imza-
ladı. Immobile her sezon için 6 milyon 
Euro garanti ücret alacak. Beşiktaş, İtal-
yan futbolcu Ciro Immobile’nin trans-
feri hususunda oyuncunun kendisi ve 
kulübü Lazio ile anlaşmaya varıldığını 
Kamuyu Aydınlatma Platformu’na 
(KAP) bildirdi.

Bir taraftan imzalar atılırken diğer taraftan 
henüz transfer yasağının kaldırılmamış 
olmasını konuşmamız gerekirken hafta 

sonunu bambaşka bir konu ile geçirdik.
Geçtiğimiz Cuma günü, sosyal medya he-

saplarına düşen fotoğraflar dikkatimi çekmişti. 
Burdur Mehmet Akif Ersoy Üniversitesi’n-

de kamp yapan Antalyaspor’un antrenmanı 
esnasında Fenerbahçeli yaklaşık 100 kadar 
topluluğun saha içinde teknik direktör Alex’ten 
üzerlerindeki Fenerbahçe formalarına imza 
almaları ve fotoğraf çektirmeleri dikkatimi çekti. 

Ben de bu fotoğrafı sosyal medyadan payla-
şarak eleştirilerde bulundum. 

Ve aynen şu ifadeleri kullandım; “Alex, 
Fenerbahçe’nin teknik direktörü mü? Yoksa 
Antalyaspor’un teknik direktörü mü? Maaşını 
Antalyaspor’dan alan, Antalyaspor’da çalışan 
bir hoca Antalyaspor antrenmanı için saha 
içinde başka bir takım forması imzalamama-
lı. Antalyaspor yönetimi bu konu ile mutlaka 
ilgilenmeli. Alex, Mehmet Akif Ersoy Üniver-

sitesi’nde konferans düzenler, oraya katılanlar 
istediği formayı imzalatabilir. Ancak antrenman 
sahası içinde verilen bu fotoğraflar sadece 
Antalyaspor’un itibarını zedeler. Antalyaspor 
antrenman sahası içinde sadece Antalyaspor 
forması imzalatılır.”

Bunun üzerine sosyal medya yangın yerine 
döndü. Antalyaspor taraftarı yönetimi eleştirdi. 

Fenerbahçeliler ise beni…
 Hatta ağıza alınmayacak küfürler, hakaret-

lerde bulundular. 
Laf anlamak istemeyene ağzınızla kuş tutsa-

nız fayda etmez.
Çünkü sizin ne anlattığınız eğil onun ne 

anladığı önemlidir. 
Bu konu ile ilgili telefonlar aldım. 
Pek çok farklı görüş de dinledim.
Gazetedeki ekip arkadaşlarımız da dahil 

olmak üzere farklı görüşler oluştu. 
Her görüşe elbette saygı duyuyorum, insan-

lar farklı düşünebilir ve bunu savunabilirler de. 
Bu gayet normal ve doğal bir şey. Ancak 

hakaret ve küfür asla kabul edilemez bir du-
rumdur. 

Sosyal medyadan da paylaştım buradan da 
yineliyorum. Ortaya çıkan fotoğraflarda Fener-
bahçe taraftarının bir suçu yok. Onlar Alex’i 
görmek için gelmiş ve imza almışlar. Bu gayet 
doğal zaten. Problem burada değil.

Problem; Antalyaspor’un antrenman yaptığı 
sahada farklı bir takım formalı insanların olmuş 
olmasıdır. 

Neticede böyle bir talep varsa yönetim 
konferans salonunda bir seminer düzenler, Alex 
buna katılır ve orada forma da imzalar, fotoğraf 
da çektirebilirdi. 

Antalyasporlu futbolcuların antrenman 
yaptığı sahanın içine farklı formalı insanların 
girmesi son derece yanlıştır bunun sorumlusu 
da Antalyaspor’dur. 

Zaten kulüpten yapılan açıklamada da so-
rumluların uyarıldığı ve savunmalarının alındığı 
belirtildi. 

Sonrasında ise Antalyaspor’un taraftar grubu 
07 Gençlik, Burdur’a giderek takımı ziyaret etti. 

Duyarlılıklarından dolayı kendilerine teşek-
kür ediyorum.

Umarın bir daha benzer bir tablo ile karşı 
karşıya kalmayız.

İhsan
 COŞKUN

Forma 
gündemi

YENİ sezon kamp dönemini Bur-
dur’da sürdüren Antalyaspor’da, 
Teknik Direktör Alex Da Souza ile 
fotoğraf çektirmek ve imza almak 

isteyen Fenerbahçelilerin antrenman sa-
hasındaki görüntüleri tepki çekti. Antal-
yaspor, yeni sezon kamp dönemini Burdur’da sür-
dürüyor. Kırmızı beyazlı ekip Mehmet Akif Ersoy 
Üniversitesi’nde yeni sezon için güç depoluyor. Kır-
mızı beyazlı ekibin Teknik Direktörü Alex De Sou-
za’ya da Burdur’da yaşayan Fenerbahçelilerin ilgisi 

dikkat çekiyor. Geçtiğimiz gün 
Fenerbahçeli taraftarların 
antrenman öncesinde saha-
ya girerek Alex De Souza ile 
fotoğraf çektirmeleri ve imza 
almaları tepki çekti.

07 GENÇLİK                 
HAREKETE GEÇTİ

Tepki çeken görüntülerin ardın-
dan Antalyaspor taraftar grubu 07 Genç-

lik, Burdur’a giderek takı-
mı ziyaret etti. Burdur’da 
kamp yapan Antalyaspor 
idmanını takip eden 07 
Gençlik Derneği üyele-
ri, Teknik Direktör Alex 

de Souza’ya çiçek takdim 
etti Futbolcular ile de soh-

bet eden taraftar grubu üyele-
ri hatıra fotoğrafı çektirerek An-

talya’ya geri döndü. 

ANTALYASPOR’UN Brezilyalı fut-
bolcusu Naldo Pereira, oğlu Davi Pe-
reira ile kayınpederi İtalyan Walter 
Tilatti’nin ölümüne, 2 kişinin yara-
lanmasına neden olan alkollü sürücü 
Ferhat Karakaş’ın 10 yıl hapis ceza-
sı aldığı karar sonrası, sosyal medya 
hesabından paylaştığı bir video duy-
gulandırdı.

Antalya’da geçen yıl 7 Eylül’de Fer-
hat Karakaş’ın kullandığı 34 FG 4053 
plakalı otomobil, Antalyaspor’un 
Brezilyalı futbolcusu Naldo Perei-
ra’nın kayınpederi İtalyan Walter Ti-
latti’nin kullandığı 07 ACP 207 plaka-
lı otomobile yandan çarptı. Kazada 
Walter Tilatti ile Naldo Pereira’nın 
oğlu Davi Pereira ağır, Walter Tilat-
ti’nin eşi Alexandra Nardy ile C.E. ha-
fif yaralandı. Yoğun bakımda tedavi 
gören Davi Pereira kazadan 40 gün 

sonra, Walter Tilatti ise 66 gün son-
ra yaşamını yitirdi. Tutuklanan Fer-
hat Karakaş hakkında 5. Ağır Ceza 
Mahkemesi’nde dava açıldı. Görülen 
karar duruşmasında tutuklu sanık 
Karakaş, ‘Bilinçli taksirle birden faz-
la ölüme ve birden fazla kişinin yara-
lanmasına neden olma’ suçundan in-
dirimsiz 10 yıl hapse çarptırıldı.

VİDEO PAYLAŞTI

Karar sonrası sosyal medya hesa-
bından defalarca paylaşım yapan ve 
acısını takipçileriyle paylaşan Nal-
do, bu sabaha karşı saat 03.00’da bu 
kez oğlunun ve kayınpederinin bir-
likte halı sahada futbol oynadığı vi-
deoyu paylaştı. Sevdiklerinin ölümü-
ne sebep olan sürücüye de seslenen 
Naldo’nun ağlatan mesajında şu söz-
lere yer verdi: “2 hayat kaç yıl eder? 

Bir özlemin acısı kaç yıla bedeldir? 
10, 20, 30 yaşında? her şey küçük gö-
rünür ve hiçbir şey kaybettiklerimizi 
geri getirmez. Bu trajedinin sebebi 10 
yıl cezaya çarptırıldı. Dünyada ada-
let bir şekilde yerini buldu. O sabah 
her şey farklı olabilirdi ama hiçbir so-
rumluluk yoktu. Sanık, bir geceyi iç-
kili geçirdikten sonra sarhoştu. Birini 
öldürebileceğini bile bile direksiyon 
başına geçmeye karar verdi ve öldür-
dü. Umarım bu 10 yıl sadece sana de-
ğil o gün yanınızda olan dostlarını-
za ders olsun. Allah size değişmeniz 
için, daha iyi biri olmanız için, aynı 
hataları tekrarlamamanız için ikinci 
bir şans verdi. David ve kayınpederi-
me değil... senin seçiminle hayatımız 
bir daha asla eskisi gibi olmayacak. 
umarım tüm bunlar sana bir uyarıdır 
eğer araba kullanıyorsan, içme !!!”İHA

07 Gençlik’ten 
moral ziyareti
Geçtiğimiz gün Antalyaspor 

antrenman sahasında 
farklı takım formalı 

kişilerim Teknik Direktör 
Alex’ten imza alması 

sonrası tepkiler oluşurken 
Antalyaspor taraftarı 

07 Gençlik ise Burdur’a 
giderek takımı ziyaret etti

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

KEmER’DE KoRFBol 
hEYECanI YaşanDI
TüRkİyE’nİn en önemli spor destinas-

yonları arasında yer alan kemer’de organi-
ze edilen korfbol U21 Dünya Şampiyonası 
sona erdi. Dereceye giren takımlara ödül-
leri verildi. Göynük Mahallesi’ndeki kemer 
Belediyesi Göynük Atatürk Spor Salonu’n-
da Uluslararası korfbol Federasyonu (IkF) 
tarafından organize edilen şampiyonaya, 

Türkiye’nin yanı sıra Belçika, Hollanda, 
Almanya, Çin, Hong kong, katalonya, Tay-
van, yeni Zelanda, Malezya, Avustralya 
ve Hindistan katıldı. Türkiye’nin 9. olduğu 
şampiyonada Hollanda birinci, Belçika 
ikinci, Tayvan üçüncü oldu. Şampiyona 
sonrası düzenlenen ödül töreninde dere-
ceye giren takımlara ödülleri verildi.  İHA

naldo’dan ağlatan video
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Büyükşehir Belediyesi sorumlulu-
ğunda bulunan 17 halk plajı Mavi Bay-
rakla ödüllendirildi. Sarısu halk Plajı ve 
Sarısu kadınlar Plajı’na Mavi Bayrak-
lar çekildi.

Türkiye’nin turizm başkenti Antal-
ya, Türkiye’nin en çok Mavi Bayrağa 
sahip ili olma özelliğini bu yıl da ko-
rurken, Uluslararası Çevre eğitim Vak-
fı tarafından Türkiye Çevre eğitim Vakfı 
(TürÇeV) koordinasyonunda yürütülen 
Mavi Bayrak projesi kapsamında, An-
talya Büyükşehir Belediyesi uhdesin-
de bulunan 17 halk plajı bu yıl da Mavi 
Bayrakla ödüllendirildi. Deniz suyu-
nun temizliğini, çevre yönetimine veri-
len önemi, plajların hijyenini ve güveni-
lirliğini uluslararası anlamda teyit eden 
Mavi Bayrağı 17 ayrı plajında dalgalan-
dıran Büyükşehir Belediyesi, tüm plaj-
larda duşlardan giyinme kabinlerine 
kadar her ihtiyaca cevap veriyor.

Antalya Büyükşehir Belediyesi ANeT 
A.ş tarafından işletilen Sarısu halk Pla-
jı ve Sarısu kadınlar Plajı da 2024 yılı 
Uluslararası Mavi Bayrak ödülü ve ser-
tifikası almaya hak kazandı. ANeT A.ş 
yönetim kurulu Başkanı Nuri Cengiz, 
kazanılan bayrağı Büyükşehir Belediye-
si Deniz ve kıyı yönetimi şube Müdür-
lüğü yetkilileriyle birlikte göndere çek-
ti. Antalya’nın dünyanın en güzel kenti 
olduğunu, bu güzelliği korumak için 
de çalıştıklarını söyleyen Nuri Cengiz, 
“Uluslararası standart anlamı taşıyan 
Mavi Bayrakları bu yıl da plajlarımızda 
göndere çektik. Bunun sevincini yaşıyo-
ruz. Mavi Bayrak, sağlıklı yüzme suyu, 
güvenli bir plaj ortamı, engelli hizmet-
leri ve kullanıcılar için donanımı garan-
ti eden bir kalite belgesidir. Sarısu Pla-
jı Antalya’nın en güzel plajlarından bir 
tanesidir ve burası Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi’nin sağladığı imkanlar ile 
bu ödülü almaya hak kazanmıştır” diye 
konuştu.

SARISI ANTALYA HALKININ 

Son dönemde Sarısu Mesire Alanı’n-
da yaşanan gelişmelere de değinen 
ANeT A.ş Başkanı Nuri Cengiz, şunla-
rı söyledi: “Sarısu Antalya halkınındır 
ve halkının kalmalıdır. kazanılan Mavi 
Bayrak, bu plajın kıyılarının temizliğini, 
piknik alanlarında ziyaretçilerin daha 
uygun ve konforlu ortamlarda vakit ge-
çirebilmeleri anlamında Büyükşehir 
Belediyesi olarak uluslararası bir stan-
dardı gözettiğimizin bir göstergesidir. 
Bütün sıkıntılara rağmen özellikle Sarı-
su Plajı’nnın halkın kullanımında kal-
masını sağlayacak sosyal belediyecilik 
anlayışını sürekli kılacak çalışmalara 
devam edeceğiz.”  HABER MERKEZİ 

Türkiye genelinde 1,5 
milyona yakın aday 2024 
kPSS lisans sınavına katıl-
dı. her yıl aynı manzarala-
ra sahne olan sınav mara-
tonu bu yıl da şaşırtmadı. 
Adaylar sınava yetişmek 
için nefes nefese kaldı. An-
talya Akdeniz üniversite-
si kampüsünde ise kapıla-
rın saat 10.00’da kapandığı 
sınava yetişmek için gelen 
adaylardan birisi sınav gi-
riş belgesini unuturken 3 kişi 
ise kapılar kapandıktan da-

kikalar sonra geldiği için içeriye 
alınmadılar.

Sınava yetişmek isteyen aday-
lar ise saniyeler kala koşarak 
içeriye girdi. Sınava geciken 
adaylardan biri ise kapıyı elle-
riyle açmaya çalıştı. Çevredeki 
vatandaşlar ise geç kalan aday-
ları teselli etmeye çalıştılar. 4 

aday sınava geç kalırken kapıdan sönmek 
zorunda kaldılar.

Geç kaldığı için sınava giremeyen adayın 
kardeşi emirhan erarslan, “Ablamı sınava ge-
tirdim. 1 dakika geç kaldı diye içeriye alma-
dılar, kapıyı yüzümüze kapattılar. yolda ge-
lirken çok sıkıntı yaşadık, zaten istanbul’dan 
geliyoruz. Uçağımız rötar yaptı üstüne bir de 
trafik eklenince geç kaldık” dedi. İHA 

BAMBUS plajı, Gazi Mustafa ke-
mal Atatürk’ün 1930’da Antal-
ya’yı ilk ziyaretinde, “hiç şüp-
hesiz ki Antalya dünyanın en 

güzel yeridir” dediği erenkuş mevkii-
nin hemen alt tarafında yer alıyor. Fa-
lez sahil bandında ‘Nitelikli Doğal ko-
ruma Alanı’ statüsüne sahip koyda yer 
alan plaj, 2015’te kaçak inşaatlarıyla 
gündeme geldi. Doğa harikası koyda-
ki kaçak yapılar, Muratpaşa Belediye-
si’nin hazırladığı raporda tam 2 sayfa 
boyunca anlatıldı. Denizden kepçe ve 
paletli ekskavatör getirildiği ve falezle-
re beton döküldüğü raporda yer aldı.

KAÇAKLARLA MÜCADELE

Nisan 2016’da belediye plajda yıkım 
başlattı. ekipler 5 saatlik uğraşın so-
nucunda ancak 2 metrekarelik beto-
nu sökülebildi. Bunun üzerine yoldan 
30 metre aşağıda bulunan plaja vinçle 
iş makineleri indirildi. korunması ge-
reken falezlerin demir profillerle kap-
landığı, kayalıklara duvar örüldüğü ve 
plajının moloz doldurularak genişletil-
diği ortaya çıktı. Plajdaki beton ancak 
1 haftada sökülebildi.

İHALE İPTAL OLDU

Muratpaşa Belediyesi, yıkımın ar-
dından, kent hafızasının bir parçası 
olan plajı kente kazandırmak için An-
talya Tabiat Varlıklarını koruma Bölge 
komisyonu’na onlarca kez başvuruda 
bulundu. Başvurular sonuçsuz kalır-
ken Çevre, şehircilik ve iklim Değişik-
liği Bakanlığı plajın işletmesini kasım 
2022’de ihale etti. ihaleyi yıllık 1 mil-
yon 910 bin lira kira bedeli karşılığı bir 
şirket alırken belediye de ihalenin ipta-
li için dava açtı. Ankara 6. idare Mah-
kemesi ihaleyi iptal etti.

Başkan Uysal, 1 Temmuz Denizci-
lik ve kabotaj Bayramı’nda belediye-
nin 5 plajı için düzenlenen mavi bay-
rak töreninde Bambus plajının halka 
açılacağını söyledi. Muratpaşa Be-
lediyesi alanda düzenleme ve 
temizlik çalışmalarına başlar-
ken iptal edilen ihalenin sa-
hibi olan şirket alana giriş 
çıkışları engellemek için 
lüks otomobilleri, yat ta-
şımacılığında kullanılan 
TIr’ları bölgeye yığdı. engel-
lemelere rağmen Muratpaşa 
Belediyesi, alanda çalışmala-
rı tamamladı ve Bambus’da kent 
sakinleri Belediye Başkanı ümit Uy-
sal’la ilk kulacı attı.

Plaj açılışında kent sakinleri tara-
fından alkışlarla karşılanan Başkan 
Uysal, Bambus’un halka açılması ko-
nusunda kentte siyaset üstü bir kon-
sensüs oluştuğunu söyledi. idari kad-
roların da kent hafızasında yer edinen 
Bambus’un halka açılmasına büyük 
oranda olumlu baktıklarını belirten 
Başkan Uysal 30 yıl aranın ardından 
Bambus’un açılmasından duyduğu 
mutluluğu paylaştı.

Belediyenin çalışmalarını engelle-
mek için plaj önündeki geçitleri kapa-
tan araçların hala orada olduğuna dik-

kat çeken Başkan Uysal şöyle konuştu:
“Plajın girişinde bazı araçlar görü-

yorsunuz. hiçbir hukuka dayanmadan 
‘Geçmişte bir ihale aldım. iptal edildi 
ama yine de burası benim’ gibi yakla-
şan çevrelerin araçları orada duruyor. 
kamusal sahanın kullanımını engelle-
me cesareti gösteriyor. Sıfır hukuk, hiç 
bir dayanak yok ama bekliyorlar. Bu-
nunla ilgili girişimlerimiz devam edi-
yor. Bu hafta içinde somut gelişmeler 
olacaktır.”

DAHA GÜZEL OLACAK

yıkım kalıntılarının da hızla temiz-
lenmesinin ardından Bambus’un 

daha muntazam olacağını söyle-
yen Başkan Uysal “Umuyo-

rum ki şehirlerin tarihiyle 
özdeşleşmiş bu tip yer-

lerin ihale edilmemesi 
hususunda bakanlığı-
mız özel bir hassasiyet 
gösterir. Umuyorum 
ki bakanlığımız bura-

yı tekrar ihaleye çıkar-
maz” diye konuştu. 
kent sakinleriyle birlik-

te Akdeniz’in masmavi serin 
sularına kendini bırakan Başkan 

Uysal denizden çıktığında ise “Muhte-

şem, her zamanki gibi Antalya, Akde-
niz, pırıl pırıl. Vatandaşımıza hayırlı ol-
sun güle güle kullansınlar” dedi.

BÜYÜK DESTEK

Denize girmeye gelen kudret Feza 
Pala, Bambus’un halka açılmasının her 
zaman hayali olduğunu söyledi. Pala, 
“Bambus plajının girişinden inmek ve 
denize girmek çok güzel bir duygu” 
dedi. Başkan Uysal’a desteğini de dile 
getiren Pala “halkımızın yanında, bi-
zim yanımızda olması çok güzel bir şey 
ve bizde halk olarak onu destekliyo-
ruz” diye konuştu. 

8 yaşındaki Nehir yılmaz, anneanne-
si ve annesinin önceleri burada denize 
girdiklerinden bahsettiklerini anlatır-
ken plajın açılmasına mutlu olduğunu, 
hep merak ettiğini söyledi. 

Açılışta duygularına hakim ola-
mayan Fevzi Çelik ise en son 1977’de 
Bambus’tan denize girdiğini söyledi. 
Çelik, Başkan Uysal’ın verdiği mücade-
leyi desteklediğini ve çok zor koşullar-
da bu plajın açıldığını belirtti.  Plajlar 
daha ortada yokken Bambus’ta deni-
ze girdiklerini söyleyen rabia Çelik de 
plajın halka mal edilmesine çok sevin-
diklerini dile getirdi.  

HABER MERKEZİ 

Muratpaşa’da 
BaMBus BayraMı

Antalya’da kent merkezinde bulunan doğa harikası Bambus plajı, Muratpaşa 
Belediyesi’nin mücadelesinin ardından halka açıldı. Plajda kent sakinleri, 

sabahın ilk saatlerinde Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal’la ilk kulacı attı

Büyükşehir’in 17 plajına 
Mavi Bayraklar çekildi

Yüksek 
nem ve  

sıcak hava 
bunalttı

AnTAlyA’dA bir haftadır yüksek seyreden sıcak 
hava, hafta sonu itibariyle 30’lu derecelere kadar 
geriledi. Sıcaklığın düşük olmasına rağmen yüksek 
nem nedeniyle hissedilir hava sıcaklığı kent merke-
zinde 36, Kepez ilçesinde ise 42 derece olarak ka-
yıtlara geçti. Nem oranı kent genelinde yüzde 80’i 
geçti. Deniz suyu sıcaklıklarının 30 derece ölçüldüğü 
kentte, sıcak ve nemden bunalan hem tatilciler hem 
de kentte yaşayanlar Konyaaltı Sahili’ne gitti.  DHA

yine aynı Manzara
Kamu Personeli Seçme 

Sınavı’na (KPSS) yetişmek 
için adaylar zamanla 

yarıştı. Kapıda metrelerce 
kuyruk oluşurken, sınava 
farklı nedenlerden dolayı 

4 kişi içeri alınmadıkePez Belediye Başkanı 
Mesut kocagöz, hacı Bektaş 
Veli Anadolu kültür Vakfı’nın 
Muharrem ayı dolayısıyla ko-
nuksever Cemevi’nde verdiği 
oruç açma lokmasında vatan-
daşlarla bir araya geldi. yas’ı 
Muharrem Ayı oruç açma 
lokmasına hacı Bektaş Veli 
Anadolu kültür Vakfı yöneti-
mi, üyeleri ile çok sayıda va-
tandaş katıldı. Başkan koca-
göz, yapılan duanın ardından 
canlar ile yas-ı matem oruç-
larını lokmalarını paylaşarak 
açtı. Muharrem ayında canla-

rın tuttuğu yas-ı Matem oruç-
larını ve lokmalarını Allah ka-
tında kabul olmasını dileyen 
kocagöz, konuşmasında şun-
ları söyledi: “Muharrem ayı; 
paylaşmanın, şükretmenin, 
bereketin yanında ehl-i Beyt 
muhabbeti olan tüm Müslü-
manlar açısından birçok or-
tak duyguyu ve acıyı barın-
dırıyor. Birlik. beraberliğimiz, 
kardeşliğimiz daim olsun. 
yas-ı Matem Muharrem ayın-
da tutulan oruçlar, dağıtılan 
lokmalar hak katında kabul 
olsun” DHA 

Kocagöz’den yas lokması
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